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»دنیای هوادار« از برنامه های راهبردی شهردار منتخب کرج رونمایی می کند

مبارزه با فساد و قانون مداری در اولویت

در پی اعتماد اعضای شورای شهر به شفقی

انتخابی برای اتحاد
پس از ماه ها کش مکش در حوزه مدیریت شهری با انتخاب و رد گزینه هایی همچون علی اصغر نصیری، 
مجید سریزدی و محمدرضا احمدی نژاد برای تصدی شهرداری کرج و جدال های مابین گروه 8 و 5 نفره 
شورای شهر کرج، بالاخره سیروس شــفقی فرماندار کرج به عنوان شهردار ایران کوچک انتخاب شد تا 
پارلمان نشینان با خیالی آسوده به تعطیلات تابستانه بروند. اما در این انتخاب اگر از ویژگی هایی همچون 
ســوابق، توانمندی ها و شهره به قانون مداری و سلامت کاری بگذریم، ویژگی شاخص شفقی را می توان 

اتحاد آفرینی دانست. ویژگی که نیاز این روزهای کرج، ایران کوچک است.
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سرپرست شهرداری کرج با تأکید بر لزوم 
و  مطرح  مشاوران  ظرفیت  از  بهره مندی 
برجسته، گفت: بهره مندی از مشاوران خوب، 
صرفه جویی مناسبی در حوزه زمان و هزینه 
خواهد  همراه  به  عمرانی  پروژه های  کرد 

داشت. 
محمدرضا احمدی نژاد از پروژه های عمرانی 
تعریض  پروژه  نظیر  این کلان شهر  مطرح 

خط ۴ حصار، ساماندهی تپه مراد آب، ادامه 
زیرگذرمهرویلا و جابجایی دیوار پادگان سپاه 

بازدید کرد.
سرپرست شهرداری کرج در بازدید از پروژه 
استفاده  لزوم  بر  آب،  مراد  تپه  ساماندهی 
طرح های  مشاوران  پتانسیل  از  صحیح 
از  بهره مندی  و گفت:  کرد  تأکید  عمرانی 
ظرفیت مشاوران خوب و مطرح در جهت 

صرفه جویی  عمرانی،  پروژه های  اجرای 
مناسبی در حوزه زمان و هزینه را به همراه 

خواهد داشت. 
وی ضمن بررسی و طرح مشکلات موجود 
در برنامه زمان بندی ارائه شده توسط پیمانکار 
پروژه ساماندهی تپه مراد آب، تصریح کرد: 
این پروژه بزرگ از ظرفیت تشکیل دفتر فنی 

نیز برخوردار است.

احمدی نژاد همچنین در بازدید از پروژه ادامه 
زیرگذر مهر ویلا در جریان مشکلات و موانع 
این طرح قرار گرفت و اظهار کرد: طبق گفته 
پیمانکار، این پروژه از پیشرفت۲۰ درصدی 

برخوردار است.
همچنین در این بازدید روند اقدامات عمرانی 
انجام گرفته دو پروژه تعریض خط ۴ حصار و 
جابجایی دیوار پادگان سپاه نیز بررسی شد.

ضرورت بهره مندی از مشاوران برجسته در اجرای پروژه های عمرانی 

خلیلی اردکانی:
امکان تزریق پول نقد به متروی کرج 

وجود ندارد 
عضو شورای شهر کرج با اشاره 
به اینکه امکان تزریق پول نقد 
وجود  کرج  متروی  پروژه  به 
ندارد، گفت: طبق مذاکرات با 
پیمانکار تصمیم گرفتیم که در 

قالب تهاتر کار کنیم. 
محمدحسین خلیلی اردکانی 
درباره آخرین وضعیت پروژه 
قطار شهری کرج، اظهار کرد: 
هم اکنون عملیات اجرایی در 

خط دو این پروژه در حال انجام است. وی با اشاره به اینکه دو 
مشکل اساسی در ارتباط با این پروژه مهم وجود داشته است، 
افزود: یک مورد تائید شورای عالی فنی کشور در خصوص ترمیم 

قیمت ها در این پروژه بوده است.
وی افزود: در شرایط کنونی امکان تزریق پول نقد به پروژه قطار 
شهری کرج ممکن نیست به همین دلیل در جلسات برگزار شده 
و طبق مذاکرات با پیمانکار قطار شهری کرج تصمیم گرفتیم که 

در قالب تهاتر کارکنیم. 
خلیلی اردکانی با برشمردن این نکته که روزانه بیش از ۵۰۰ نفر 
در بخش های مختلف پروژه خط دو قطار شهری کرج ازجمله 
مدیریتی، پشتیبانی و کارگری مشغول به کار هستند تا این 
پروژه پیشبرد بهتری داشته باشد، افزود: در چند ماه باقیمانده 
سال جاری کارهایی اجرایی دو ایستگاه به اتمام می رسد و این 

ایستگاه ها کامل خواهد شد.
وی در خصوص بهره وری اقتصادی که ایستگاه های قطار شهری 
به  بیان کرد: مطالعات مربوط  این کلان شهر خواهند داشت، 
ایستگاه ها بر اساس برگ خریدهایی همچون موقعیت قرارگیری 
و نقاط دسترسی در حال بررسی است تا مشخص شود کدام 
ایستگاه ها قابلیت بارگذاری مواردی ازجمله غرفه های تجاری را 

دارد.
خلیلی اردکانی عنوان کرد: طبق برنامه ریزی های موجود ایجاد 
چند ایستگاه در یک بازه زمانی ۲۴ ماهه را تعریف کرده ایم و 
در یک محدوده زمانی ۳۱ ماهه هم ایجاد ایستگاه های دیگر را 
پیش بینی کرده ایم که البته رسیدن به تمامی این اهداف منوط به 

تزریق بودجه کافی به پروژه قطار شهری کرج است.
عضو شورای شهر کرج از اختصاص بودجه یک هزار میلیارد 
تومانی برای پروژه قطار شهری کرج سخن گفت و عنوان کرد: از 
این میزان بودجه ۴۰۰ میلیارد تومان تهاتر، ۴۰۰ میلیارد تومان 

اوراق مشارکت و ۲۰۰ میلیارد تومان هم به صورت نقد است.
خلیلی اردکانی اشاره کرد که اکنون از سوی دولت اوراق مشارکت 
مربوط به پروژه قطار شهری کرج به ۲۵۰ میلیارد تومان کاهش 
هنوز  هم  را  نقد  پول  تومان  میلیارد  و ۲۰۰  است  پیداکرده 

نتوانسته ایم جذب کنیم.
وی در پایان گفت: در نهایت اگر بتوانیم حدود ۵۰ درصد این 
بودجه هزار میلیاردتومانی که برای تزریق به پروژه قطار شهری 
که  برنامه ریزی  به  نسبت  کنیم،  محقق  کرده ایم  دنبال  کرج 

داشته ایم تنها ۵۰ درصد پیشرفت خواهیم داشت.

پرسنل بیمارستان امام خمینی)ره(
11 ماه بدون حقوق!

اسلامی  شورای  رئیس  نائب 
امام خمینی  بیمارستان  کار 
)ره( کرج گفت: برخی قصد 
دارند پرسنل این بیمارستان 
یا  و  بازخرید  به  مجبور  را 
موعد  از  پیش  بازنشستگی 
یک  اعلام  با  و سپس  کنند 
این  ساختگی  ورشکستگی 
بیمارستان را تعطیل کرده و 

آن را بخرند.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از ایسنا؛ قاسم طاهری با اشاره 
به مشکلات ایجاد شده برای بیمارستان امام خمینی )ره( کرج 
گفت: این بیمارستان ۵۰۰ پرسنل دارد که ۱۰ ماه است حقوق 

نگرفته اند و اکنون این مشکل وارد ماه یازدهم شده است.
طاهری با بیان اینکه گویا استان مسئول دلسوزی برای بهبود 
وضعیت این بیمارستان ندارد تصریح کرد: در این مدت قدم هایی 

از طرف فرماندار کرج برداشته شد اما بقیه فقط وعده می دهند.
میلیاردها تومان تجهیزات در بیمارستان خاک می خورد

تجهیزات  بهترین  دارای  بیمارستان  این  داد:  ادامه  طاهری 
آنژیوگرافی است؛ مدتی پیش هم ۴۰ میلیارد تومان تجهیزات 
جدید برای این بیمارستان خریداری شد که اکنون قیمت آن به 
توجه به افزایش نرخ ارز به ۲۰۰ میلیارد تومان رسیده است؛ این 
در حالی است که در مزایده اخیر قیمت پایه برای این بیمارستان 

۱7 هزار مترمربعی ۲۱7 میلیارد تومان تعیین شد.
وی افزود: به نظر می رسد برخی قصد دارند پرسنل را مجبور به 
بازخرید و یا بازنشستگی پیش از موعد کنند و سپس با اعلام 
یک ورشکستگی ساختگی این بیمارستان را تعطیل کرده و آن 
را بخرند. وی ادامه داد: در این بین بیمارستان امام خمینی )ره( 

قربانی اختلافات مسئولان شده است.
برخی به دنبال ورشکستگی ساختگی بیمارستان و خرید آن 

هستند
طاهری افزود: عده ای به دنبال فروش این بیمارستان هستند 
و برای رسیدن به این هدف می خواهند ورشکستگی ساختگی 
ایجاد کنند. وی خاطرنشان کرد: برخی هم از داخل بیمارستان 
مشغول ضربه زدن هستند و با وجود بهترین تجهیزات، بیمار را از 

اینجا به سایر بیمارستان های استان ارجاع می دهند.
طاهری با بیان اینکه عدم واریز حقوق ۵۰۰ پرسنل بیمارستان 
امام خمینی)ره( وارد ماه یازدهم شده است گفت: پس از هر 
تجمع، مبلغ اندکی به حساب پرسنل واریز شده است اما در 
همان هم بین مدیران و سایر پرسنل تبعیض قائل شده اند.وی 
خاطرنشان کرد: با وجود همه این مشکلات، ما طبق تعهدی که 
داریم بیماران را با خوشرویی پذیرش می کنیم و وظیفه خود را 

انجام می دهیم.
اعلام  برای  برخی  نفوذ  اعمال  بر  دیگر  بار  پایان  در  طاهری 
ورشکستگی ساختگی بیمارستان امام خمینی)ره( تأکید کرد و 
گفت: برخی قصد داشتند در سال 8۵  هم این کار را بکنند؛ 
در اردیبهشت 96 هم می خواستند بیمارستان را با ۲9 میلیارد 
تومان بخرند اما موفق نشدند؛ حال دوباره در حال تلاش برای 

این کار هستند.
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قائم مقام رئیس شورای هماهنگی تبلیغات 
اسلامی کشور با بیان اینکه ناکارآمد جلوه 
دادن حکومت دینی از اهداف آمریکا است، 
گفت: در این شرایط باید ستاد ویژه تشکیل 

داده و برنامه ریزی کنیم.
برگزاری  در جلسه ستاد  لطفی  نصرت الله 
چهلمین سال پیروزی انقلاب اسلامی در 
مبنای  امسال  داشت:   اظهار  البرز  استان 
کارکرد ما دهه فجر نیست، در حال حاضر 
در حال کارزار و جنگ با دشمن هستیم و 
کارکرد این مجموعه به مثابه مدیریت جنگ 
خواهد بود نه موضوع تزئین و تبلیغ و افتتاح.

وی با بیان اینکه آمریکا امیدی به درگیری 
نظامی با توانمندی فعلی ایران ندارد، تاکید 
کرد: آنها به دنبال ایجاد شکاف بین نظام و 
مردم هستند چرا که نظام متکی بر مردم 

قابل شکست دادن نیست.
محمدحسین  و المسلمین  حجت الاسلام 
داشت:  اظهار  جلسه،  این  در  روحی  یزدی 
برگزاری  ستاد  مجموعه  زیر  کارگروه   ۱۴
چهلمین سالگرد انقلاب اسلامی در استان 
البرز تشکیل شده است که از ۱۴ کارگروه 
زیر مجموعه ستاد 7 کارگروه جلسات خود را 
برای برگزاری باشکوه چهلمین سال پیروزی 

انقلاب اسلامی برگزار کردند. 
طاهرنژاد مدیرکل بنیاد شهید استان البرز  
مورد  در  داشت:  اظهار  این جلسه  در  هم 
وصایای شهدا در سطح مدارس و دانشگاه 
مسابقاتی در نظر گرفته شده و با خانواده های 
شهدا و یادگاران دفاع مقدس انقلاب اسلامی 
کنگره  برگزاری  وی  می شود.  انجام  دیدار 
ملی شهدا در استان البرز  را بستر بسیار 
با  امروز  نسل  آشنایی جوانان  برای  خوبی 

دستاوردهای انقلاب اسلامی دانست.
عباس  سید  المسلمین  و  حجت الاسلام 
استان  تبلیغات  سازمان  رئیس  مسعودی 

داشت:  اظهار  جلسه  این  در  نیز  البرز 
نهاد  مردم  تشکل های  کارگروه  مسئولیت 
بر عهده سازمان تبلیغات است و روند رشد 
فعالیت های قرآنی در  این حوزه در استان 
تعداد  اینکه  بیان  با  وی  است.  موردنظر 
قاریان، اساتید، حفاظ و فعالیت های قرآنی 
در استان البرز به اطلاع مردم می رسد،گفت: 
میزان فعالیت ها و تعداد فعالان قرآنی به 
نسبت قبل از انقلاب افزایش چشمگیری 
داشته است که در مورد آن بیشتر اطلاع 

رسانی می شود. 
آموزش  مدیرکل  ساکی  خسرو  همچنین 
و پرورش استان البرز در این جلسه اظهار 
ایرانی  از کالای  به منظور حمایت  داشت: 
مسابقاتی در این زمینه برگزار و پوستری 
اسلامی  انقلاب  سال  چهلمین  موضوع  با 
طراحی می شود و اردوهای زیارتی به مرقد 
و  گرفته  قرار  کار  دستور  در  امام  حضرت 

تشکیل گروه سرود دانش آموزی با موضوع 
دیگر  از  اسلامی  انقلاب  سال  چهلمین 

برنامه ها است.
زهرا اسماعیلی فرد مدیرکل بانوان استانداری 
البرز  هم در این جلسه اظهار داشت: جلسه 
کارگروه ویژه  چهلمین سال انقلاب اسلامی 
با هدف امیدآفرینی و الگوسازی زنان توانمند 
استان برگزار می شود. وی افزود: سامانه ای 
به این منظور در استان برای بانوان طراحی 
شده که توانایی های خود را در این سامانه 
توانایی ها در قالب  این  به ثبت برسانند و 
گیرد.  قرار  دیگران  اختیار  در  فشرده  لوح 
همچنین جشنواره فرهنگی ورزشی در حوزه 
بانوان در دستگاه های اجرایی هم در دستور 

کار قرار گرفته است. 
ارتقایی معاون استاندار البرز هم با بیان اینکه 
۴۰ پروژه عمرانی استان البرز همزمان با دهه 
فجر به بهره برداری می رسد، عنوان کرد: به 

واسطه هجمه استکبار جهانی و مبارزه با 
استکبار جهانی سیزدهم آبان امسال باید 
افزود:  وی  شود.  برگزار  بیشتری  شکوه  با 
عملکرد عمرانی در استان البرز و کشور به 
نسبت قبل از انقلاب تفاوت فاحشی داشته 
و اینکه امروز برخی بخواهند این میزان از 
کارکردها را با قبل از انقلاب مقایسه کنند 

اصلا درست نیست.
استان  انتظامی  فرمانده  محمدیان  سردار 
البرز هم در این جلسه اظهار داشت:  توطئه 
شوم دشمنان برای اینکه ایران چهل سالگی 
انقلاب را جشن نگیرد در حال اجرا است 
و این موضوع  در قالب برخی از اعتراضات 
در پوشش مطالبات  در استان البرز قابل 
مشاهده است. وی افزود: پلیس آمادگی خود 
را در این راستا حفظ کرده است و با توجه 
به فرارسیدن سالگرد انقلاب اسلامی قطعا 

در شش ماه دوم توطئه ها بیشتر می شوند.

در جلسه ستاد برگزاری چهلمین سال پیروزی انقلاب اسلامی مطرح شد

ناکارآمد جلوه دادن حکومت دینی از اهداف آمریکا است
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رونوشت آگهی حصر وراثت 
خانم آرزو بهداروند شوشتر دارای شناسنامه شماره ۲68 به شرح دادخواست به کلاسه 
97۰۵۱۵/۵ از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که 
شادروان محراب شهنی  بشناسنامه شماره 9۴۳ در تاریخ ۱۳97/۴/7 اقامتگاه دائمی 

خود بدرود زندگی گفته, ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به : 
۱- نوروز شهنی دشتگل فرزند محراب به شماره شناسنامه ۱۲8۳۴ نسبت با متوفی فرزند  
۲- محمد شهنی دشتگل فرزند محراب به شماره شناسنامه ۱7۴۰۱۵۳۴6۴ نسبت 

با متوفی فرزند   
۳- نسترن شهنی دشتگل فرزند محراب به شماره شناسنامه ۱7۴۴۰7۵۰۱8 نسبت 

با متوفی فرزند   
۴- آرزو بهداروند شوشتر فرزند جعفر به شماره شناسنامه ۲68 همسر متوفی  

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر 
کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف 

یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد % م   97/14039/ف 
رئیس شعبه 5 شورای حل اختلاف کرج  

رونوشت آگهی حصر وراثت 
خانم فرزانه خون آبادی  دارای شناسنامه شماره ۲۱8 به شرح دادخواست به کلاسه 
97۰69۴ از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که 
شادروان دین محمد نادری واریانی  بشناسنامه شماره ۳8 در تاریخ۱۳97/۵/۱۲ اقامتگاه 

دائمی خود بدرود زندگی گفته, ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به : 
واریانی  ت ت 6۳/۳/۱۵ ش ش ۳۱۰8 فرزند دین محمد نسبت  نادری  پویا   -۱

پسرمتوفی 
۲- پژمان نادری واریانی  ت ت 77/۱۰/۱۱ ش ش ۰۳۱۱89۳۰8۲ فرزند دین محمد 

نسبت پسرمتوفی
۳- پوریا نادری واریانی  ت ت6۵/۱۰/۱9 ش ش 8۱۵۴ فرزند دین محمد نسبت 

پسرمتوفی
۴- فرزانه خون آبادی  ت ت ۴۵/۱۲/۲9 ش ش ۲۱8 فرزند اسداله نسبت همسرمتوفی

۵- شیر محمد نادری واریانی ت ت ۱۳۰9/7/۱ ش ش ۵ فرزند علی محمد نسبت 
پدر متوفی 

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر 
کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف 

یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد % م   97/14123/ف 
رئیس شعبه 4 شورای حل اختلاف کرج

رونوشت آگهی حصر وراثت 
آقای ارسلان هاتف جلیل دارای شناسنامه شماره ۱ به شرح دادخواست به کلاسه 
97۰۴6۵/9 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که 
شادروان شهربانو اصغری زرکامی  بشناسنامه شماره ۱6۱ در تاریخ ۱۳97/۳/۳۰ اقامتگاه 

دائمی خود بدرود زندگی گفته, ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به : 
۱-حسین هاتف جلیل متولد ۳۲/۱۰/۵ ش ش ۱۳۰8 فرزند ابوالحسن پسر متوفی 

۲- ارسلان هاتف جلیل متولد ۴۱/۱/۲ ش ش ۱ فرزند ابوالحسن پسر متوفی 
۳- شمسی هاتف جلیل پوستین سرائی متولد ۳۱/۱/۱۰ ش ش۱۳۰7 فرزند ابوالحسن 

دختر متوفی 
۴- ملیحه هاتف جلیل پوستین سرائی متولد ۳۵/۱۲/۱۰ ش ش ۱۳۱۰فرزند ابوالحسن 

دختر متوفی 
۵- تهمینه هاتف جلیل پوستین سرائی متولد ۴6/۱۲/۲۵  ش ش ۴۴9 فرزند ابوالحسن 

دختر متوفی 
6- عالیه هاتف جلیل پوستین سرائی متولد ۳۳/۱۲/۱7 ش ش ۱۳۰9فرزند ابوالحسن 

دختر متوفی 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر 
کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی 
ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد % م     97/14124/ف 

رئیس شعبه 9 شورای حل اختلاف کرج

آگهی ابلاغ اجرائیه 
آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه 97۰۰۵6۰ وفق ماده ۱8 آیین نامه اجرا 

آقای سید کاظم حسینی فرزانه به نشانی کرج بلوار طالقانی شمالی روبروی دادگستری پلاک ۱9
بدینوسیله به آقای سید کاظم حسینی فرزانه بدهکار پرونده کلاسه فوق که برابر گزارش 
مامور ابلاغ آدرس فوق شناخته نگردیده ابلاغ میگردد که برابر چک شماره ۵88۳۴7۰9 
مورخه 96/۱۱/۱8 بانک پارسیان بین شما و بانک انصار به مبلغ ۴/9۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 
بدهکار میباشید که بر اثر عدم پرداخت وجه بستانکار درخواست صدور اجرائیه نموده 
پس از تشریفات قانونی اجرائیه صادر و به کلاسه فوق در این اجرا مطرح می باشد لذا 
طبق ماده ۱8 آئین نامه اجرا به شما ابلاغ میگردد پس از ده روز از تاریخ انتشار این 
آگهی اجرائیه ابلاغ شده محسوب و فقط یک نوبت در روزنامه کثیرالانتشار درج و منتشر 
میگردد ظرف مدت ده روز نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام و در غیر اینصورت پس از 
گذشت مدت مذکور نیم عشر دولتی تعلق میگیرد و بدون انتشارآگهی دیگری عملیات 

اجرائی طبق مقررات علیه شما تعقیب خواهد شد.   97/14060/ف 
معاون اداره اجرای ثبت کرج - قاسمی 

معاون اداره اجرای اسناد رسمی کرج - معصومه قاسمی   

دادنامه 
پرونده کلاسه 97۰998۳۰۴87۰۰۲۱6 شعبه ۱۵ شورای حل اختلاف مجتمع شماره 
۲ شهرستان فردیس )مشکین دشت( تصمیم نهایی شماره 97۰997۳۰۴87۰۰۲۰۵ 

خواهان : آقای اکبر زارع فرزند احمد علی به نشانی استان البرز - شهرستان کرج - شهر 
مشکین دشت - باغ گردو 

خواندگان : 
۱. خانم ارمینا اسدنیا به نشانی مجهوال المکان 

۲. آقای امین زارع به نشانی البرز - کرج مشکین دشت خ ش زارع پارکینگ باغ گردو 
خواسته ها :

۱. الزام به تنظیم سند خودرو 
۲. مطالبه خسارات دادرسی 

رای قاضی 
درخصوص دادخواست خواهان آقای اکبر زارع به طرفیت خواندگان امین زارع و آرمیتا 
اسدنیا به خواسته الزام به تنظیم سند رسمی خودرو مقوم به ۲۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال مطالبه 
خسارت دادرسی شورا با ملاحظه اوراق و محتویات پرونده دادخواست تقدیمی رونوشت 
مصدق قرارداد استنادی که حاکی از انتقال خودرو موضوع دعوی به موجب عقد بیع به 
خواهان است و اظهارات خواهان و اینکه خواندگان علی رغم ابلاغ در جلسه حضور نیافته 
و دفاعی نکرده اند و سند و مدرک خواهان مصون از تعرض و ایراد مانده است و پاسخ 
استعلام از پلیس راهورکه حاکی از مالکیت رسمی احدی از خواندگان خانم آرمیتا اسدنیا 
است و اینکه انتقال سند از آثار بیع می باشد بنابر این شورا دعوی خواهان را نسبت به 
خوانده ردیف دوم وارد دانسته و مستندا به مواد ۱۰و۲۱9و۲۲۱و ۳6۲ قانون مدنی و مواد 
۱98و۵۱9 قانون آیین دادرسی مدنی حکم به محکومیت خوانده خانم اسدنیا به حضور 
در یکی از دفاتر اسناد رسمی و انتقال سند رسمی خودرو به شماره 99م9۳۴-88 به نام 
خواهان و پرداخت هزینه دادرسی به ماخذ محکوم به در حق خواهان صادر و اعلام می 
نماید و در خصوص دعوی خواهان نسبت به خوانده ردیف اول با توجه به عدم مالکیت 
رسمی نسبت به خودرو شورا دعوی خواهان را نسبت به وی موجه تشخیص نداده و 
مستندا به بند ۴ ماده 8۴ قرار رد دعوا صادر و اعلام می نماید رای صادره غیابی بوده و تا 
بیست روز پس از ابلاغ قابل واخواهی در همین شعبه و بیست روز پس از آن قابل تجدید 

نظر خواهی در محاکم عمومی حقوقی فردیس می باشد   97/14063/ف
قاضی شورای حل اختلاف مشکین دشت فردیس - حمید بیرامخانی 

رونوشت آگهی حصر وراثت 
آقای کیوان سیاح البرزی دارای شناسنامه شماره ۴-9۵69۵6-۰۰۱ به شرح دادخواست 
به کلاسه 97/9۳۳/8 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح 
داده که شادروان الهام آخوندی بشناسنامه شماره 8688 در تاریخ۱۳97/۳/۲8 اقامتگاه 

دائمی خود بدرود زندگی گفته, ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به : 
۱- کاوه سیاح البرزی متولد ۱۳7۲ ش ش 8-6۴۵9۴۵-۰۰۱ فرزند کیومرث نسبت 

پسر متوفی 
۲- کسری سیاح البرزی  متولد ۱۳8۲ ش ش 7-۵۵77۵۵-۰۰۲ فرزند کیومرث 

نسبت پسرمتوفی
۳- کیوان سیاح البرزی متولد ۱۳7۵ ش ش ۴-9۵69۵6-۰۰۱ فرزند کیومرث نسبت 

پسر متوفی
۴- کیومرث سیاح البرزی متولد ۱۳۴۳ ش ش 7 فرزند محمدیار نسبت 

همسر متوفی
۵- معصومه عزیزی متولد ۱۳۱6 ش ش ۱۰ فرزند اشرف نسبت مادرمتوفی

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر 
کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف 

یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد % م   97/14095/ف 
رئیس شعبه  شورای حل اختلاف کرج

رونوشت آگهی حصر وراثت 
خانم سیده سوده سید میرزائی دارای شناسنامه شماره ۵98 به شرح دادخواست به 
کلاسه 97۰7۰9 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده 
که شادروان سید احسان اله سید میرزائی بشناسنامه شماره ۲۴ در تاریخ ۱۳97/۵/۱7  
اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته, ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به : 

۱- سید یونس سید میرزائی ت ت ۱۳۵۳/۱۱/۱۲ ش ش ۱۴۲۵ فرزند سید احسان 
اله نسبت پسر متوفی 

 ۲- سیده سکینه سید میرزائی ت ت ۱۳۳۵/۰۱/۲8 ش ش ۳6۰ فرزند سید احسان 
اله دختر متوفی

۳- سیده ام کلثوم سید میرزائی ت ت ۱۳۴۲/8/7 ش ش 7۲۰ فرزند سید احسان اله 
دختر متوفی 

۴- سیده نرگس سید میرزائی ت ت ۱۳۴7/9/۵ ش ش ۱۳۰۴ فرزند سید احسان اله 
دختر متوفی 

۵- سیده سوده سید میرزائی ت ت ۱۳۵۱/7/۲7 ش ش ۵98 فرزند سید احسان اله 
دختر متوفی 

6- سیما سید میرزائی ت ت ۱۳۱6/۲/۵ ش ش ۲  فرزند سید یونس نسبت 
همسر متوفی 

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر 
کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف 

یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد % م   97/14120/ف 
رئیس شعبه4 شورای حل اختلاف کرج 

رونوشت آگهی حصر وراثت 
دادخواست  شرح  به   ۱۴۰۵ شماره  شناسنامه  دارای  سخاوت  حسین  آقای 
به کلاسه 97۰۰۴۱/۱۳ از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و 
چنین توضیح داده که شادروان اکبر سخاوت بشناسنامه شماره ۱۱۱ در تاریخ 
۱۳97/۱/۲۲  اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته, ورثه حین الفوت آن 

مرحوم منحصر است به : 
۱- امه لیلا ملائی به شماره شناسنامه ۱۰ متولد ۱۳۳9/۲/۴ فرزند ماشاءالله همسر متوفی 
۲- عباس سخاوت  به شماره شناسنامه 698 متولد ۱۳۵7/6/۱ فرزند اکبر پسر متوفی 
۳- جعفر سخاوت  به شماره شناسنامه 699 متولد ۱۳۵8/6/۳۰ فرزند اکبر پسر متوفی
۴- حسین سخاوت به شماره شناسنامه ۱۴۰۵ متولد ۱۳6۵/۱/۲۴ فرزند اکبر پسر متوفی
۵- بهاره سخاوت به شماره شناسنامه ۱۴۰۴متولد ۱۳6۳/۱۱/۱۵ فرزند اکبر دختر متوفی
6- غزاله سخاوت به شماره شناسنامه )کد ملی( 6 -۲۲79۲۵-۰۳۱ فرزند اکبر دختر متوفی

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر 
کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف 

یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد % م   97/14061/ف 
از طرف رئیس شعبه شورای حل اختلاف مجتمع شهید بهشتی کرج   

رونوشت آگهی حصر وراثت 
کلاسه  به  دادخواست  شرح  به  شماره 68۳  شناسنامه  دارای  اسفندی  زهرا  خانم 
97۰۱۳9/۱۴/97 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح 
داده که شادروان قدرت اسفندی  بشناسنامه شماره ۱66 در تاریخ ۱۳97/۳/۲۳ اقامتگاه 

دائمی خود بدرود زندگی گفته, ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به : 
۱- صبوره جعفری ت ت ۱9/۳/۱ ش ش ۲7۰ فرزند محمد قلی نسبت همسر متوفی 

۲- عادل اسفندی ت ت ۴7/6/۱۰ ش ش ۳۳9 فرزند قدرت نسبت فرزند متوفی
۳- اصغر اسفندی ت ت ۴۴/۲/۱۰ ش ش ۲8۱ فرزند قدرت نسبت فرزند  متوفی
۴- جعفر اسفندی  ت ت ۴6/۴/6 ش ش ۲8۲ فرزند قدرت نسبت فرزند متوفی

۵- شاه صنم اسفندی  ت ت ۵۱/۱/۱ ش ش ۱6۰۴۲ فرزند قدرت نسبت فرزند متوفی
6-جبرائیل اسفندی ت ت ۵۲/۵/۱6 ش ش ۱6۰۴۳ فرزند قدرت نسبت فرزند متوفی

7- امینه اسفندی ت ت ۵۲/۵/۱6 ش ش ۱6۰۴۴ فرزند قدرت نسبت فرزند متوفی
8- بهروز اسفندی ت ت ۵8/۵/۵ ش ش ۱۰7۱ فرزند قدرت نسبت فرزند متوفی
9- زهرا اسفندی ت ت 6۰/۳/۱۲ ش ش 68۳ فرزند قدرت نسبت فرزند متوفی

۱۰- زلیخا اسفندی ت ت 6۳/۱۱/۵ ش ش ۵۰۴۰ فرزند قدرت نسبت فرزند متوفی
۱۱- ابوالفضل اسفندی ت ت 6۵/۱/۱9 ش ش ۳97۱ فرزند قدرت نسبت فرزند متوفی
۱۲- منوچهر اسفندی ت ت 69/۱/۱۱ ش ش ۰۳۱۰۲9۱۰۵۴ فرزند قدرت نسبت فرزند متوفی
۱۳- عالیه اسفندی ت ت 66/7/۲8 ش ش ۱۴۳۰8 فرزند قدرت نسبت فرزند متوفی

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر 
کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف 

یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد % م   97/14062/ف 
رئیس شعبه 14 شورای حل اختلاف    

آگهي مزایده  عمومي یک مرحله اي - نوبت اول
به استناد ماده 63 آیین نامه مالی و معاملاتی دانشگاه علوم پزشکی  

نام سازمان: دانشگاه علوم پزشکي و خدمات بهداشتي درماني البرز-بیمارستان دکتر علی شریعتی  
موضوع: واگذاری بخش تزریقات و پانسمان 

tender.abzums.ac.ir :محل دریافت اوراق: سایت دانشگاه علوم پزشکی البرز به آدرس
مهلت دریافت اوراق: به مدت 6 روز از تاریخ 97/۰6/۲۱ لغایت 97/۰6/۲6 

مهلت قبول پیشنهادات )تحویل پاکات(: به مدت ۱۳ روز  از تاریخ  97/۰6/۲7 لغایت 97/۰7/۰9 
محل تحویل پاکات مناقصه دبیرخانه حراست دانشگاه )طبقه اول( می باشد. 

میزان سپرده تضمین شرکت در مناقصه: ۱8۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال به صورت فیش واریزي به حساب جاری ۴۴۲۴۵78۰/69 نزد بانک ملت شعبه مهستان کرج 
کد 88۳7/7 یا ارایه ضمانت نامه بانکی بنام دانشگاه علوم پزشکي وخدمات بهداشتي درماني البرز که مدت ضمانت نامه نبایدکمتر از ۳ ماه باشد.

تذکر: در صورت دریافت تذکر یا اخطار کتبی بابت طرف قرارداد بودن با دانشگاه و واحدهای تابعه آن، متقاضی حق شرکت در مناقصه را نخواهد داشت.
پرداخت هزینه چاپ آگهي ها به عهده برنده مناقصه مي باشد.

کارفرما در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مجاز و مختار می باشد.
نشاني سازمان: بلوار طالقانی شمالی - بالاتر از میدان طالقانی - شهرک اداری - ساختمان مرکزی 

ساعت کاری دانشگاه از روز شنبه تا چهارشنبه، ساعت 8 لغایت ۱6 می باشد.
شماره تماس:  ۰۲6-۳۲۵6۳۳69

شناسه آگهی: 244479  -  شماره نامه آگهی دهنده: 3482804

www.DonyayeHavadar.ir

سردار محمدیان:
دشمن به دنبال انحراف باورهای

 شیعه است
فرمانده نیروی انتظامی البرز گفت: مردم در ایام محرم از عزاداری 

به شیوه های غیرمتعارف و توام با خرافه خودداری کنند.
سردار عباسعلی محمدیان اظهار کرد: پلیس استان به دنبال ایجاد 
فضایی مناسب توأم با امنیت برای برگزاری هرچه باشکوه تر مراسم 

سوگواری امام حسین )ع( است.
وی افزود: امروز اتاق فکر دشمن برای به انحراف کشیدن باورهای 
شیعه برنامه ریزی کرده و پروژه شیعه انگلیسی و اسلام آمریکایی 
را دنبال می کند. لذا برنامه های اجرایی در ماه محرم باید به گونه ای 
باشد که اصالت مجالس عزاداری سرور و سالار شهیدان کربلا 
حفظ شود و بدعت های نابه جا وارد این آیین فرهنگی مذهبی 

نشود.
فرمانده انتظامی استان البرز توضیح داد: استفاده از برخی ابزار و 
ادوات موسیقی و نمادهایی که ریشه محکمی در تاریخ برگزاری 
کارها  برخی  انجام  یا  ندارند   ) سیدالشهدا)ع  عزاداری  مراسم 
نمایش می گذارند  به  را  از شیعه و اسلام  که سیمای خشنی 
بدعت هایی است که ما را از اصل حرکت بزرگ و انقلابی عاشورایی 

دور می کند.
حرکت  از  قبل  خواست  مذهبی  هیئت های  مسئولان  از  وی 
از هرگونه بی نظمی  به منظور جلوگیری  دسته ها در خیابان ها 
و راه بندان، مسیرهای حرکت عزاداران را به کلانتری و پلیس 

راهنمایی و رانندگی محل اعلام کنند.
وی همچنین بر ضرورت رعایت شئون اسلامی به خصوص رعایت 
حجاب بانوان و پوشش مناسب آقایان به منظور حفظ حرمت 

شعائر دینی و شکوه ماه محرم تأکید کرد.

فرمانده انتظامی استان البرز خبرداد:

کشف 38 دستگاه خیاطی قاچاق
فرمانده انتظامی استان از کشف ۳8 دستگاه چرخ خیاطی قاچاق به 

ارزش یک میلیارد ریال در شهرستان نظرآباد خبر داد.
سردار عباسعلی محمدیان با اعلام این خبر گفت: در راستای اجرای 
طرح مبارزه با کالای قاچاق، ماموران پلیس به یک دستگاه خودرو 
نیسان حامل محموله چرخ خیاطی که در حال خروج از شهرستان 
بود مظنون شدند و در بازرسی از آن ۳8 دستگاه چرخ خیاطی فاقد 

هرگونه مدارک گمرکی و قانونی کشف شد.
سردار محمدیان با اشاره به این که ارزش محموله کشف شده یک 
میلیارد ریال برآورد شده است، اظهار کرد: راننده متحلف به همراه 
کالاهای کشف شده ، جهت سیر مراحل قانونی به اداره تعزیرات 

حکومتی استان منتقل شدند .

کپی کارت های بانکی
در پوشش دستفروشی

رئیس شعبه ۱۱۲ کیفری دو کرج گفت: احکام محکومیت جاعلان 
کارت های بانکی که در استان های تهران، مازندران و البرز پس از 
دایر کردن بساط میوه فروشی اقدام به کپی کردن کارت بانکی 

خریداران و سپس انجام خرید با آن می کردند صادر شد.
صادق حسنوند با اشاره به صدور احکام افرادی که با ایجاد بساط 
فروش میوه اقدام به جعل کارت بانکی خریداران می کردند گفت: 
پرونده متهمان پرونده که پنج مرد و یک خانم هستند با اتهام های 
داده های  از  غیرمجاز  استفاده  طریق  از  رایانه ای  کلاهبرداری 
رسانه ای، دسترسی غیرمجاز به اطلاعات و جعل داده های رایانه ای 
در شعبه ۱۱۲ کیفری دو کرج مورد رسیدگی قرار گرفت و احکام 

آن ها صادر شد.
وی درباره نحوه فعالیت متهمان توضیح داد: متهم ردیف اول که 
فارغ التحصیل مقطع کارشناسی ارشد رشته کامپیوتر از یکی از 
دانشگاه های دولتی بود به همراه متهم ردیف دوم اقدام به خرید 
برنامه ای که خودشان  با نصب  اسکیمر کرده و سپس  دستگاه 
طراحی کرده بودند در کنار خیابان به عنوان فروشنده میوه و یا در 
مانتوفروشی شروع به فعالیت می کنند؛ وقتی خریدار، کارت بانکی 
خود را برای کسر مبلغ خرید به کلاهبردارها ارائه می کند متهمان 
پس از کشیدن کارت قربانی در دستگاه اسکیمر، به مشتری اعلام 
می کنند کارت موجودی ندارد و در این فاصله اطلاعات کارت بانکی 

و رمز آن را کپی می کردند.
حسنوند افزود: متهمان فعالیت مجرمانه خود را در استان های 
تهران، مازندران و البرز انجام می دادند و پس از کپی کردن اطلاعات 
کارت بانکی قربانیان، متهمان دیگر وارد عمل شده و اقدام به خرید 

طلا و لوازم الکترونیکی می کردند.
وی متذکر شد: رسیدگی به این پرونده که بیش از 9 جلد بود در 
این شعبه به پایان رسیده و با توجه به اقرار متهمان و همچنین 
اظهارات شاکیان و بررسی مستندات موجود اعم از فیلم و عکس، 
متهم ردیف اول و دوم علاوه بر رد مال به ۱۵ فقره حبس تعزیری 
هفت ساله به دلیل جعل داده و ۱۵ فقره حبس هفت ساله و شش 
ماه تعزیری برای کلاهبرداری رایانه ای از طریق دسترسی غیرمجاز 

به سامانه رایانه ای محکوم شدند.
وی اضافه کرد: همچنین متهم ردیف سوم به چهارده فقره حبس 
تعزیری پنج سال و یک ماهه به دلیل چهارده بار دسترسی غیرمجاز 
به سامانه رایانه ای و متهم ردیف چهارم به یک فقره حبس تعزیری 
سه ساله برای دسترسی غیرمجاز به سامانه رایانه ای و رد مال 

محکوم شدند.
حسنوند در پایان گفت: مردم برای جلوگیری از کلاهبرداری های 
این چنینی در خریدهایی که از بساط فروشان کنار خیابان دارند از 
وجه نقد برای پرداخت استفاده کنند در غیر این صورت امکان کپی 
کردن اطلاعات بانکی و رمز حساب آن ها برای سوء استفاده های 

بعدی کلاهبرداران وجود دارد.

اخبار خبر

خدمات  و  فرودگاهی  عملیات  مدیرکل 
این  پیام گفت:  بین المللی  فرودگاه  ایمنی 
فرودگاه از حیث عملیاتی، امنیتی، فنی و 
آماده  مسافری  پروازهای  برای  زیرساختی 

است.
علی کاملی در خصوص تاریخ افتتاح بخش 
اظهار  پیام،  بین المللی  فرودگاه  مسافری 
کرد: این فرودگاه از حیث عملیاتی، امنیتی، 
فنی و زیرساختی برای پروازهای مسافری 
آماده است، این مهم به اطلاع مقامات ارشد 
به زودی  ان شاء لله  و  نیز رسیده  کشوری 
این  از  جمعی  حضور  با  افتتاحیه  مراسم 

مقامات برگزار خواهد شد.
وی در ادامه بیان کرد: مطابق با مطالعات 
انجام  شده بیشترین مقاصد پروازی موردنظر 
فرودگاه  پیام،  بین المللی  فرودگاه  برای 
شهرهای مشهد، بندرعباس، کیش، اهواز، 

شیراز و تبریز است.
خدمات  و  فرودگاهی  عملیات  مدیرکل 
گفت:  پیام  بین المللی  فرودگاه  زمینی 
مانند  شهرهایی  پیشنهادی  مسیرهای 
ارومیه  یا  و  قشم  آبادان،  چابهار،  زاهدان، 
به عنوان دیگر مقاصد پروازی فرودگاه  هم 
بین المللی پیام مطرح هستند که روی این 

برنامه ها کار خواهد شد.
پروازهای  انجام  برای  کرد:  بیان  کاملی 
بین المللی نیز شهرهای نجف اشرف و بغداد 
در برنامه قرار دارد و پیشنهادهای دیگری 
کشورهای  فرودگاه  به  پرواز  انجام  مانند 
ترکیه، ارمنستان، امارات متحده عربی، قطر، 
کویت، گرجستان و چند کشور دیگر نیز در 

حال بررسی است.
افزایش  با  که  کرد  امیدواری  اظهار  وی 
توزیع  هفته  ایام  تمام  در  پروازها  سفرها، 
منظور  به  است  بدیهی  داد:  ادامه  و  شود 
رفاه حال مردم البرز و استان های هم جوار، 
سفر،  تقاضای  همچون  مواردی  به  بسته 
روزها و مسیرهای پروازی، برنامه ریزی های 
لازم جهت اخذ بهترین تصمیمات عملیاتی 

می شود.
خدمات  و  فرودگاهی  عملیات  مدیرکل 
زمینی فرودگاه بین المللی پیام با اشاره به 
فروش اینترنتی بلیط های پروازی فرودگاه 
بین المللی پیام، توضیح داد: در حال حاضر 
با مراجعه به سایت های فروش بلیط مشاهده 
می شود که قیمت بلیط های ارائه  شده در 
 - تهران  به   نسبت  مشهد   - کرج  مسیر 
مشهد در سطح پایین تری قرار دارد و امید 

است با حمایت مردم شریف استان البرز و 
استان های هم جوار بتوانیم با افزایش پروازها 
این  ها  ایرلاین  به  ارائه خدمات مناسب  و 

تناسب قیمت را برای همیشه حفظ کنیم.

مقرر است جمعه بیست و سوم شهریورماه 
نخستین پرواز از مشهد مقدس به سمت 
کرج و بالعکس از طریق فرودگاه بین المللی 

پیام انجام می شود.

مدیرکل عملیات فرودگاهی و خدمات ایمنی فرودگاه بین المللی پیام: 

فرودگاه بین المللی پیام آماده پروازهای مسافری  

سرپرست سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
این پس  از  شهری شهرداری کرج گفت: 
کشیدن قلیان و آوردن حیوانات خانگی در 

پارک ها ممنوع خواهد بود.
پیمان بضاعتی پور گفت: به منظور استفاده 
بهینه و سالم خانواده ها از پارک ها و مراکز 
تفریحی طی هماهنگی های به عمل آمده، 
طرح ممنوعیت استعمال قلیان و حضور 
حیوانات خانگی در پارک ها ی شهر کرج به 

مرحله اجرا در آمده است.
این مسئول با بیان این که برای جلوگیری 
از استعمال قلیان در پارک ها با یک شرکت 
پیمانکار قرارداد منعقد کرده ایم؛ ادامه داد: 
احتمالی  مزاحمت های  و  قلیان  استعمال 

به  این شرکت رصد شده چرا که  توسط 
دنبال آن هستیم تا محیطی آرام را برای 

شهروندان فراهم آوریم.
وی با بیان اینکه ورود حیوانات خانگی   به 
پارک ها نیز ممنوع است، تصریح کرد: از 
ابتدای فصل گذشته این موضوع در دستور 
کار سازمان قرارگرفته و در مرحله بعد سعی 
شده با فرهنگ سازی اثرات این رفتار غیر 
فرهنگی را کاهش دهیم. هم اکنون به شکل 
چشم گیری این موضوع کاهش پیدا کرده و 
در ماه های آینده به شکل جدی تر با این 
موضوع برخورد می شود تا رضایت اکثریت 
شهروندان جلب و آزردگی خاطر آنها در این 

خصوص رفع شود.

بضاعتی پور با توضیح اینکه ورود حیوانات 
خانگی علاوه بر سلب آسایش و امنیت روانی 
شهروندان به موضوع سلامت و بهداشت نیز 
مربوط می شود، ادامه داد: فضولات حیوانات 
و تماس کودکان حین بازی با آنها موجب 
کاهش بهداشت محیط های بازی می شود و 
نیاز است تا سلامت و بهداشت کودکان در 

تمامی پارک های سطح کرج تامین شود.
منظر  سیما  سازمان  سرپرست  گفته  به 
کرج؛  شهرداری  شهری  سبز  فضای  و 
ورود  ممنوعیت  پارک ها  تمام  ورودی  در 
حیوانات و استعمال قلیان از طریق تابلوهای 
شده  رسانی  اطلاع  شهروندان  به  راهنما 

است.

ورود حیوانات خانگی به پارک های کرج ممنوع شد
 

رئیس مرکز مدیریت حوادث و فوریت های پزشکی استان البرز از ضرب و شتم 
بی دلیل دو نفر از نیروهای اورژانس ۱۱۵ این استان توسط افراد ناشناس خبر داد.

مهرداد بابایی اظهار کرد: در اولین ساعات بامداد روز جمعه شانزدهم شهریورماه 
استقرار  از  تازه  البرز،  اورژانس ۱۱۵  پایگاه جاده ای  درحالی که تکنسین های 

پوشش امدادی  جاده ای سفرهای تابستانی به کانکس خود در حاشیه لاین 
جنوبی اتوبان قزوین - کرج،   مراجعه کرده بودند، افرادی ناشناس بدون هیچ 
دلیلی به کانکس اورژانس حمله ور شده و ضمن هتاکی یکی از تکنسین های 

اورژانس را مورد ضرب و شتم قراردادند.

رئیس اورژانس استان البرز خبر داد:

ضرب و شتم بی دلیل نیروهای اورژانس البرز توسط افراد ناشناس
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ویژه
تابستانی  تعطیلات  از شروع  کرج  اسلامی شهر  رئیس شورای 
شورای شهر کرج تا پایان شهریورماه خبر داد و گفت: اولین جلسه 

شورا در اول مهرماه برگزار خواهد شد. 
عباس زارع در پایان هشتاد و هفتمین جلسه شورای شهر کرج 

با موافقت اعضا تعطیلات  تابستانی شورا را مطرح و  تعطیلات 
روسای  انتخاب  افزود:  وی  کرد.  اعلام  رسمی  به صورت  را 
کمیسیون های پنج گانه و نمایندگان شورا در کمیسیون ها بعد از 

تعطیلات برگزار می شود.

شروع تعطیلات تابستانی شورای شهر تا پایان شهریور

رونوشت آگهی حصر وراثت 
خانم تهمینه حبیبی دارای شناسنامه شماره ۱99۲ به شرح 
درخواست  این شورا  از  به کلاسه 97۰۴۵۰/9  دادخواست 
گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان 
در   ۳۵7۴۰ شماره  بشناسنامه  اکبر  علی  میرزا  طاهره 
تاریخ۱۳97/۴/۱۱ اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته, 

ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به : 
۱- تهمینه حبیبی متولد 6۱/۳/۳۱ ش ش ۱99۲ فرزند 

حبیب اله نسبت دخترمتوفی 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در 
یک نوبت آگهی می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و 
یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین 
آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر 

خواهد شد % م    97/14122/ف 
رئیس شعبه 9 شورای حل اختلاف کرج 

رونوشت آگهی حصر وراثت 
آقای بهروز یزدی دارای شناسنامه شماره 9 به شرح دادخواست به کلاسه 
97۰67۵ از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح 
داده که شادروان پرویز یزدی بشناسنامه شماره ۱79 در تاریخ۱۳97/۵/۱۴ 
اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته, ورثه حین الفوت آن مرحوم 

منحصر است به : 
۱- اصغر یزدی ت ت ۵7/۱۱/۲۱ ش ش ۱۵۳۴۵ فرزند پرویز نسبت پسر متوفی 
۲- صغری یزدی  ت ت ۴۵/۱۰/7 ش ش ۱9 فرزند پرویز نسبت دختر متوفی
۳- صغری خواتون یزدی ت ت۴9/6/۱ ش ش ۱۰ فرزند پرویز نسبت دختر متوفی

۴- بهروز یزدی ت ت ۴۳/6/۱۰ ش ش 9 فرزند پرویز نسبت پسر متوفی
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی 
می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از 
تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر 

خواهد شد % م   97/14079/ف 
رئیس شعبه 4 شورای حل اختلاف کرج

به موجب پرونده کلاسه 96۰۳۵۲ صادره از شماره ۱۱ دادگاه عمومی خانواده 
کرج لها : خانم آرزو بشیری فرزند بیژن علیه : آقای محمد مهدی غالبی 
فرزند محمدرضا محکوم علیه محکوم است به پرداخت ۳۰۰ عدد سکه تمام 
بهار آزادی طلا بابت مهریه و مبلغ ۵8۰/۰۰۰ ریال بابت قسمتی از هزینه 
دادرسی و مبلغ ۲۱8/۰۰۰ ریال بابت تعرفه خدمات و ۵ درصد محکوم به 
بابت نیم عشر دولتی با توجه به اینکه اجرائیه صادره به محکوم علیه ابلاغ شده 
و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست 
محکوم له به منظور استیفای محکوم به و هزینه اجرایی ملک تجاری سنددار 
به شماره ثبتی ۱۴9/۲۳۵8۱ متعلق به نامبرده از سوی این اجرا توقیف 
وتوسط کارشناس رسمی دادگستری به شرح زیر توصیف و ارزیابی شده 
و مقرر است در مورخ ۱۳97/۰7/۰۳ از ساعت ۱۲ الی ۱۳ در محل اجرای 
احکام مجتمع خانواده از طریق مزایده بفروش می رسد، مزایده از قیمت پایه 
۳/۱۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال نظریه کارشناسی شروع می شود و به هر شخص 
حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد ده 

درصد وجه مزایده فی المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از 
خریدار اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول خواهد شد و پس از انجام 
مراحل قانونی و صدور حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد 
شد در صورتیکه در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده 
وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می 
گردد کلیه هزینه های نقل و انتقال به عهده محکوم علیه است و از محل 
فروش پرداخت خواهد شد. طرفین می توانند ظرف یک هفته از تاریخ مزایده 
نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگی به 
اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد ضمنا 
طالبین به شرکت در مزایده می توانند ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع 
این اجرا از مال مورد مزایده بازدید نمایند چنانچه روز مزایده مصادف با ایام 

تعطیل باشد روز بعد در همان ساعت و مکان برگزار خواهد شد.
مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است : ملک 
تجاری )مغازه( به آدرس کرج - گوهر دشت - خیابان اشتراکی جنوبی - 

بین گلستان ۲و۳- درب و پنجره upvc عبارتست از شش دانگ عرصه 
و اعیان یک باب تجاری، واقع در همکف به پلاک ثبتی ۱۴9/۲۳۵8۱ 
به مساحت ۲۴/7۴ متر مربع می باشد . واحد تجاری دارای اسکلت 
فلزی، سقف طاق ضربی، دارای بالکن، ارتفاع حدود ۴ متر، کف پوش 
سنگ گرانیتی، پوشش دیوارها سرامیک، ورودی شیشه میرال و کرکره 
دستی، سیستم سرمایشی کولر و گرمایشی بخاری گازی، انشعاب برق 
اختصاصی و انشعاب آب و گاز شهری به صورت مشترک می باشد. 
ملک مورد نظر در ید مالک آن آقای محمد مهدی غالبی بوده و در حال 

حاضر ساخت و فروش درب و پنجره upvc می باشد.
با توجه به این تفاسیر و بدون در نظر گرفتن هر گونه دیون و بدهی و 
واگذاری های احتمالی به اشخاص حقیقی وحقوقی و شهرداری، ارزش 
شش دانگ عرصه و اعیان مبلغ ۳/۱۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال معادل سیصد و 

ده میلیون تومان تقویم و اعلام می شود ./    97/14064/ف
دادورز شعبه 11 اجرای احکام مدنی دادگاه خانواده کرج 

n نقش شفقی برای وحدت
سیروس شفقی ضمن قدردانی از زحمات تک تک 
احترام  ادای  گذشته،  عمرانی  و  شهری  مسئولان 
به  قوت  خدا  عرض  و  کرج  فهیم  شهروندان  به 
سخت کوشان شهرداری گفت: خداوند را شاکرم که 
اعضای  اعتماد  را نصیبم کرد که مورد  توفیق  این 
شورای شهر قرار گیرم و امیدوارم نقش خویش را 
به عنوان عامل وحدت آن طور که شایسته و بایسته 
است و موجبات رضایت مردم را فراهم خواهد کرد، 

ایفاء کنم.
وی با بیان اینکه اعتماد راسخی به شورای اسلامی 
شهر دارم و معتقدم شهرداری بازوی اجرایی و یار 
چهاردهم شورا می باشد، گفت: در صورتی که خرد 
جمعی و مشارکت لازم بین شهردار و اعضای شورا 
وجود داشته باشد، بهترین حامی شهردار حمایت 
اعضای شورای شهر خواهد بود که در چنین شرایطی  

انجام کارهای سخت ممکن خواهد شد. 

n قانون مداری خط مشی
در  خویش  فعالیت  آغاز  به  اشاره  ضمن  شفقی 
اصول  به  معتقد  فردی  داشت:  اظهار  شهرداری 
دهه  در  که  هستم  قانونمند  بسیار  و  چارچوب  و 
7۰ کار خویش را با شهردار شدن آغاز کردم. در 
با  شهردار  به عنوان  توانستم  جوانی  عنفوان  همان 
۲ دوره شورای شهر کار کنم و به درخواست خود 
از شهرداری و مجموعه مدیریت شهری جدا شدم. 
وی افزود: طی ۱۰ - ۱۵ سالی که درگیر مسائل 
تجاربی  و  آموخته ها  بودم،  شهرداری  با  مستقیم 
را در  اندوخته ها عزمم  این  امروز  کسب کردم که 

ادامه راه مستحکم تر نموده است. 
فرماندار کرج ضمن اشاره به جسارت جوانی و یادآوری 
تعهد خویش در آن دوره مبنی بر ادامه کار به عنوان 
به همان جرئت و جسارت  با توجه  شهردار گفت: 
از  جوانی تصمیم گرفتم در مجموعه ای که مرتب 
به عنوان  می شد،  ثبت  و  رصد  عمومی  افکار  سوی 
شهردار فعالیت کنم و خوشحالم که به عهدم چنان 
پایبند بودم که در مدیریت شهری جزو موفق ترین ها 

بودم. 
در  بیشتر  وحدت   و  همدلی  به  دعوت  وی ضمن 
پیشبرد امور گفت: زمانی که حس کردم ممکن است 

وجودم در این شهر باعث آرامش شهروندان شود، برای 
این پست داوطلب شدم و معتقدم در وهله اول تعلق و 
وفاداری مسئولان به شهری که در آن زندگی می کنند 
و مسئولیتی که  نسبت به شهروندان پذیرفته اند، اصل 

مسلم موفقیت هر مسئولی در کار خویش می باشد.

n سوابق
شفقی ضمن اشاره به تاریخچه خدمت خویش در 
بدنه مدیریت شهری اظهار داشت: در زمان تصدی 
شهرداری در گیلان در اکثر کمیسیون ها، کارگروه ها 
با خود عهد کردم در  اما  و شوراها حضورداشته ام 
همان زمان در انتخابات سراسری شهرداری ها حضور 
یابم که به عنوان شهردار منتخب کشور معرفی شدم. 
کار در آن بازه زمانی باعث شد با سیاست های کلان 
شهرداری ها و چگونگی برنامه ریزی ها آشنایی کامل 
پیدا کنم. همچنین این افتخار نصیبم شد مطالعاتم 
را به عنوان شهردار ادامه دهم. با تمام مطالعاتی که 
در  که  بود  داشتم خواست خداوند  بخش  این  در 
زمینه امور سیاسی، اجتماعی و امنیتی نیز تجربیاتی 

کسب کنم.
وی ادامه داد: زمانی که در شهرداری بودم دایره ای 
به نام شهرداری را برای خود معرفی و طراحی کرده 
بودم و سعی می کردم در همین دایره به انجام وظایف 
خویش بپردازم به نحوی که بسیاری از طرح ها در حوزه 
شهرداری های کشور اجرایی شد. زمانی که مسئولیت 
۳ شهر مهم را تحت عنوان فرماندار به عهده گرفتم 
به دایره بزرگ تری پی بردم که من آن زمان در حوزه 
کار در شهرداری آن را نمی دیدم.  اکنون معتقدم اگر 
تجربیاتم را در این دو دایره در جهت افزایش هم افزایی 
تلفیق کنم یقیناً اتفاقات خوبی رخ خواهد داد. لذا این 
را لطف خداوند دانستم که به یک نفر که دنیای خود 
را فقط در حوزه شهرداری می دید، دنیای بزرگ تری را 

نشان داد که در شهرداری بهتر بتواند کار کند. 

n ارائه برنامه ها
سیروس شفقی در ادامه این جلسه به بیان مهم ترین 
برنامه های جامع برای مدیریت بهینه شهر پرداخت که 

به اهم آن ها خلاصه وار اشاره می شود.
1( ایجاد اتحاد، همدلی و وحدت

شهردار منتخب کرج ایجاد وحدت و همدلی را لازمه 

اتحاد امروز جامعه شهری دانست و گفت اتحاد بین 
اعضای شورای شهر منجر به وحدت و خدمت بیشتر 
به سخت کوشان شهرداری و ولی نعمتان ما یعنی مردم 

فهیم کرج خواهد شد.
وی افزود: امروز قابلیت هایی در جامعه داریم که بعد 
از ارسال پیام اتحاد، تحرک و تلاش به مردم بزرگوار 
کرج که شاید مقداری رنجیده خاطر شده باشند، باید 
در دست اقدام قرار گیرد. لذا برنامه های جامعی را باید 
به صورت کوتاه مدت، میان مدت و بلندمدت طراحی و 
اجرایی کنیم تا این پیام را به عزیزان ارسال کنیم که 
آن سرمایه اعتمادی که همه ما را امروز به این جایگاه 
رسانده است، حفظ خواهیم کرد و با امید و مجاهدت 

جامعه بهتری را به ارمغان خواهیم آورد. 
2( ارائه برنامه های اجرایی کوتاه  مدت 

برنامه های  اجرای  در  اینکه  بیان  با  کرج  فرماندار 
کوتاه مدت نیاز است ابتدا چالش هایی را ببینیم، گفت: 
اگر بخواهیم روی امکانات دولتی حساب کنیم، نمی 
توانیم برنامه ریزی مطلوب مدنظر خویش را محقق 
تکیه کنیم؛  به موارد دیگری  لذا لازم است  کنیم. 
مواردی چون توکل به خداوند متعال، هم افزایی و 
همدلی بیشتر اعضای شورای شهر و همه مدیران 
دستگاه های اجرایی و کلیه افرادی که در این زمینه 
مشغول خدمت هستند، بهره گیری از منابع قوی، غنی 
و توانمند شهرداری کرج و امکاناتی که در این شهر 

وجود دارد. 
وی با بیان اینکه ارائه هر برنامه ای مستلزم داشتن 
امکاناتی است، اظهار داشت: اجرای این برنامه ها منتج 

به شهری توانمند و هوشمند خواهد شد.
برنامه ها  هدفمند  تدوین  بر   تأکید  ضمن  شفقی 
هر  مسئولیت  یافتن  پایان  از  بعد  متأسفانه  افزود: 
فردی اقدامات انجام شده توسط وی را با اشل مناسب 
اندازه گیری نکرده ایم که خود سبب مشکلات فراوانی 

در اداره امور شده است.
 فرماندار ویژه شهر کرج افزود: مسائل بدیهی از قبیل 
عدم وجود درآمد پایدار، هزینه های سنگین، توقف 
و کندی خودروها، فرسودگی حمل ونقل عمومی و 
مباحثی نظیر این ها امکاناتی را می طلبد، لذا برنامه ها 

باید از مصوبات اعتباری شورای شهر تبعیت کند.
 وی با بیان اینکه برنامه ها باید واقع بینانه طراحی 
شود، گفت: برنامه دادن راحت است اما انطباق آن ها 
با ردیف اعتباری مشکل است. برای اینکه چشم انداز 
زیبایی که امروز مطرح می شود را محقق کرد باید در 

مدیریت امور واقع بینانه عمل کرد. 
3( ارائه برنامه های مدیریتی: 

شفقی در مدیریت برنامه های خویش به نحوه کسب 
درآمد برای شهرداری اشاره کرد و گفت: در دورانی 
که به مطالعه مدیریت شهری می پرداختم، با همکاری 
پیشکسوتانی که سبقه خوبی در این زمینه داشتند، 
طرحی را پیش بردیم مبنی بر اینکه چگونه می توان 
شهرداری هایی را که نمی توانند منابع مالی خود را 
مدیریت کنند یا به اصطلاح در بدترین شرایط مالی 
به سر می برند به درآمدزایی رساند که در آن زمان هم 
توانستیم موفقیت هایی را در این زمینه کسب کنیم. 

4( انجام ممیزی نوین املاک 
معاون استاندار البرز که به عنوان کاندید منتخب در 
شورا سخن می گفت، یکی از موارد مهم جهت افزایش 
درآمد پایدار را ممیزی نوین املاک عنوان کرد که با 
ممیزی های مرسوم در شهرداری کشور تفاوت دارد و 
اظهار داشت: در انجام ممیزی املاک ۱۴ نوع درآمد 

برای شهرداری شناسایی می شود که اولین گام در 
جهت افزایش درآمد شهرداری محسوب می شود تا 

منابع فراموش شده احصاء و به بهره برداری برسد. 
5( تناسب 60 به 40 بودجه عمرانی به جاری

وی ضمن انتقاد از تناسب 6۰ به ۴۰ بودجه عمرانی به 
جاری در تخصیص بودجه شهرداری ها اظهار داشت: 
شاید این نوع بودجه بندی در زمان انجمن بلدیه باب 
بود که معتقد بودند اگر شهرداری نتواند تناسب 6۰ به 
۴۰ لازم بین هزینه عمرانی و جاری را پوشش دهد، 
آن شهرداری نباید تشکیل شود. وی افزود: آیا امروز 
درد ما این است که برای رسیدن به آن تناسب بودجه 
بسیاری از ردیف های بودجه را تغییر دهیم و در آخر 

هم با عدم تحقق بودجه مواجه شویم؟! 
6( آیین ها منابع مالی غنی افزایش درآمد شهر 
اینکه تا مهر  با بیان  فرماندار ویژه شهرستان کرج 
دیوان  توسط  عوارض  نوع   ۱۳6 تقریباً   ۱۳96
محاسبات ابطال شده است که در سال ۱۳98 به ۱۵۰ 
ابطال عوارض و خدمات رسید، گفت: با پیگیری و 
جایگزینی این عوارض و همچنین یافتن راه های 
بهتر برای کسب درآمد پایدار شهری می توان درآمد 

قابل توجهی برای شهر جذب کرد. 
وی از منابع مهمی مثل تبصره ماده ۳8 قانون مالیات 
بر ارزش افزوده یاد کرد و گفت: طبق قانون چنین 
بندهای قانونی منبع مالی خوبی است که به جرئت 
می توانم بگویم تعداد کمی از شهرداری های کشور 
از آن بهره مند هستند. به عنوان مثال، یک درصد از 
بهای فروش کارخانجات سهم شهرداری است و با 
توجه به جمعیت شهر توزیع می شود که جمعیت 
کلان شهر کرج می تواند قسمت اعظمی از این درآمد 
را جذب کند. تناسب ارزش افزوده ای که از این درآمد 
واریز می شود خود جای تأمل دارد. وی تأکید کرد 
آیین  نامه ها منابع مالی غنی هستند که می تواند به 

درآمدهای شهر منجر شود.
7( حصول مالیات

از  دیگری  بخش  در  کرج  شهر  منتخب  کاندید 
سخنانش به نحوه حصول مالیات اشاره کرد و گفت: 
دستگاه های دولتی زیادی به شهرداری بدهی دارند و  
شاید راه حلی نیز برای بازگشت این بدهی نیافته اند. 
لذا باید هر چه  سریع تر از طریق شورای عالی استان 
زمینه ای فراهم شود که این مبالغ در اسرع وقت به 
چشمگیری  اعتبار  که   شود  بازگردانده  شهرداری 

حاصل خواهد شد. 
شفقی در ادامه راه های کسب منابع مالی پایدار به دو 

پروژه مهم شهر نیز اشاره  کرد.

n پروژه همت: 
وی با بیان اینکه برخی آن زمان به هر دلیل پذیرفتند 
که »پروژه همت« را شهرداری کرج به انجام برساند، 
گفت: از نظر من این پروژه ملی محسوب می شود و 

معتقدم باید این پروژه فازبندی می شد. 
شفقی با اشاره به اینکه باید در راستای تأمین منابع 
گفت:  داشت ،  مدنظر  را  دستگاه ها  ظرفیت  مالی 
بسیاری از اراضی که در اطراف این بزرگراه وجود دارد، 
قابلیت تملک و بارگذاری های مناسب را دارد. این 
بارگذاری اگر با مطالعات صحیح صورت گیرد سبب 

افزایش جذب سرمایه گذار خواهد شد.
وی در ادامه اظهار داشت: حداقل کاری که می توان 
انجام داد، اخذ و صدور عوارض است و باید بسیاری از 
این اراضی را به جای خام فروشی با احتساب ارزش افزوده 

به صورت نقد یا تهاتر سرمایه گذاری کرد و فراموش نکرد 
که ارزش افزوده تهاتر به نفع شهرداری است. 

n زیرساخت های فرهنگی 
به  سیروس شفقی بخش دیگر سخنان خویش را 
اجتماعی،  حوزه  در  فرهنگی  زیرساخت های  ایجاد 
فرهنگی و ورزشی اختصاص داد و اذعان داشت: در 
جهت مبارزه با کمبود و توزیع ناعادلانه سرانه ها در 
حوزه های مختلف شهر، عدالت حکم می کند که این 
درآمدها را به صورت عادلانه توزیع و آن زیرساخت های 
مناسب را برای گذران اوقات فراغت فراهم کنیم. وی 
افزود: در این زمینه لازم است به این نکته توجه ویژه 
داشت که بسیاری از دستگاه های دولتی در این زمینه 
فعالیت هایی دارند که باید هدفمندتر و با مدیریت 
واحد شهری مجدداً برنامه ریزی های اصولی صورت 
گیرد. اینجاست که شورای شهر هم می تواند وظایف 
شهرداری را دلالت کند و هم به تحقق  بخش مهمی 
از وظایف دستگاه های مختلف و افزایش رضایتمندی 

شهروندان کمک کند. 
زیرساخت های  عدم  که  مهم  این  بیان  با  شفقی 
مختلف  اقشار  برای  نامساعدی  شرایط  فرهنگی 
جامعه فراهم کرده است، به مصادیق بارز آن اشاره 
کرد و گفت: برقراری نشاط اجتماعی به زیرساخت ها 
که  دارد  نیاز  بسیاری  فرهنگی  ریزه کاری های  و 
ما کمتر به این مقولات پرداخته ایم. برای مبارزه با 
توزیع ناعادلانه امکانات، طرح توسعه محلات بسیار 
مهم است که سرانه های خدماتی هفتگانه در این 
می توان  برنامه ریزی صحیح   با  و  دیده شده  سند 
وضعیت شهر را به سامان رساند و رضایت نسبی برای 

شهروندان فراهم نمود. 
وی افزود: همچنین در برنامه ریزی برای گردشگری 
و سفر، اکثر برنامه ریزی ها به صورت شعاری می باشد؛ 
درحالی که می توان برای جمعیت کثیری که از این 
شهر عبور می کنند برنامه ریزی مناسبی انجام داد تا 
هم با ارائه یک پکیج گردشگری مناسب اوقات فراغت 
خوبی داشته باشند و هم به یک منبع درآمد مناسب 

برای شهر رسید. 
خوب  المان های  تعریف  لزوم  بر  تأکید  ضمن  وی 
شهری و گردشگری در کرج گفت: باید این المان ها 
در جای جای این شهر پیام های مناسبی را به جامعه 

القا کند. 

n آسیب شناسی اجتماعی 
اجتماعی  آسیب شناسی  مورد  در  شفقی  سیروس 
گفت: در این حوزه تسهیلات اعتباری بسیار خوبی 
داریم که باید تسهیلات شهرداری را در کنار این ها 
قرار داد تا بتوان با سازماندهی آن در نقاط مختلف 
شهر حداقل در مناطق کم برخوردارتر و برای زنان 
بد سرپرست و یا بی سرپرست از همین تسهیلات بهر 

برد. 
سیروس  برنامه ها،  ارائه  برای  باقی مانده  فرصت  در 

شفقی به سؤالات خبرنگاران پاسخ داد.

n پاسخ به سؤالات: 
شفقی در پاسخ به این سؤال که با توجه به شرایط 
و  میل  افزایش  برای  شما  راهکار  کشور  اقتصادی 
رغبت سرمایه گذاران چیست؟ اظهار داشت: به عنوان 
عضو سازمان مشارکت های سرمایه گذاری بازدیدهای 
سرمایه گذاری  قابل  فضاهای  از  زیادی  میدانی 

برای جذب  متعددی  جلسات  بارها  داشته ام.  شهر 
سرمایه گذار فراهم شد که متأسفانه یک نفر هم پای 
میز مذاکره متقاعد به عقد قرارداد نشده است. لذا باید 
شرایط را جهت ورود سرمایه گذار و ارائه تسهیلات 
سرمایه گذاری به گونه ای فراهم کنیم که سرمایه گذار 

با رغبت به موضوع ورود کنند. 
وی در پاسخ به این سؤال که برای جمعیت مسافری 
که از این شهر در حال عبور هستند، چه برنامه ای 
دارید؟ و راهکار شما در مبارزه با فساد حاکم چیست؟ 
اظهار داشت: از ۱۴ استان این کشور جمعیت انبوهی 
از کرج در حال تردد هستند. به آن ها جمعیت کثیری 
زندگی  این کلان شهر  که حول وحوش  بیفزایید  را 
می کنند و این جمعیت در فصول مختلف سال در 
این محلات ساکن هستند که با برنامه ریزی درست 
و ارائه پکیج گردشگری مناسب می توان برای اقامت 
مسافران و بهره مندی اقتصادی از این جمعیت شناور 
فکری اساسی کرد که به جذب درآمد پایدار شهری 

منتهی شود.  
سؤال دیگری که از سیروس شفقی پرسیده شد 
در مورد راهکارهای افزایش رضایت مردم، چگونگی 
مدیریت شهری  به  دانش جدید  تلفیق  و  تزریق 
با  مبارزه  راهکارهای  ارائه  مهم تر  همه  از  و  کرج 
فساد حاکم بود؟ وی گفت: در بررسی پروژه هایی 
که در حال اجرای آن هستیم شاهدیم به خاطر 
عدم رعایت استانداردهای لازم به مسائل مهم و 
به روز توجه نمی شود و تکنولوژی جدیدی که سبب 
کاهش هزینه ها  می شود را نمی بینیم. پس بهتر 
امور  ساماندهی  به  موضوع  این  با  متناسب  است 

پرداخت. 
 وی در زمینه راه های مبارزه با فساد حاکم گفت: 
ابتدا باید این سؤال را مطرح کرد که فساد چگونه 
به وجود می آید؟ هرگاه ساختار مناسب و شفاف، 
بانک اطلاعاتی دقیق و به روز، نظارت قوی و سیستم 
قدرتمندی برای رصد کوچک ترین تخلفات نداشته 
باشیم؛ آموزش صحیح، شایسته سالاری، برنامه ریزی 
آموزش صحیح  و  صحیح، مسئولیت پذیری عمیق 
وجود نداشته باشد خودبه خود جامعه به سمت فساد 
حرکت خواهد کرد. با ایجاد زیرساخت های لازم برای 

بهبود شرایط می توان فساد را کاهش داد. 
وی در پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه میزان بودجه 
شهرداری در زمانی که شما در سمت شهردار مشغول 
فعالیت بودید، چه مقدار بوده و چه قدر افزایش داشته 
است، گفت: از زمانی که شهرداری را تحویل گرفتم تا 
زمان تحویل آن تا جایی که یادم هست بودجه شهر 

۵ برابر شد. 
وی یکی از افتخارات مهم کاری خویش را شروع 
کار در شهرداری و شورا اعلام کرد و اظهار داشت: 
افتخار می کنم پایگاهم رأی مردم بوده و همچنان 
بزرگ ترین اعتقاد و افتخارم کسب اعتماد مردم بوده 
است.  ۲ بار به عنوان شهردار نمونه استان انتخاب 
شدم و ۲ سال متوالی نیز در جشنواره شهید رجایی 
ارباب رجوع  تکریم  حوزه  در  برتر  مدیر  به عنوان 

انتخاب شدم. 
وی در جمع بندی نهایی سخنانش خطاب به شورای 
شهر کرج گفت: شورای شهر کرج جمع ۱۳ نفره بسیار 
توانمندی دارد که هر یک در حوزه خود صاحب نظر 
و علاقه مند به توسعه شهر هستند. وی ابراز امیدواری 
کرد سرمایه های اجتماعی این شهر که آراء مردم است 

را در کنار هم تقویت کنیم.

در هشتاد و ششمین جلسه شورای اسلامی شهر کرج که در نوبت عصر چهارشنبه 14 شهریور به 
ریاست عباس زارع برگزار شد، پرونده انتخاب شهردار کرج دوباره روی میز کار شورا قرار گرفت تا با 

تصمیم گیری قاطع تر هیئت رئیسه جدید وارد فاز مهم تری شود.
در این جلسه که به انتخاب و معرفی شهرداری کرج منتج شد، دو کاندید نهایی که در نوبت صبح 
معرفی  شده بودند، با ارائه برنامه های جامع خویش برای مدیریت شهر کرج و به تصویر کشیدن 
چشم انداز روشنی از نحوه مدیریت این کلان شهر به سؤالات مطرح شده از سوی اعضای شورای شهر 

پاسخ دادند. 
سؤالات مهم و چالش برانگیز مطرح شده این اندیشه را به ذهن متبادر می کرد که کاش هرچند وقت 
یک بار از مسئولانی که دوره مسئولیت شان به اتمام رسیده، سؤالاتی در مورد اقدامات مهم انجام شده و 
احیاناً کارهای انجام نشده به صورت علنی پرسیده شود، شاید برگزاری چنین گفتمان یا مناظراتی منجر 
شود مسئولان به این باور برسند که اتمام دوره مسئولیت به معنای اتمام تعهد اخلاقی آنان نسبت به 
شهروندان نیست که شهر هر لحظه به تناسب انتخاب و تصمیمات مهم مسئولان دچار تغییرات عمده 

و گاه نهادینه خواهد شد که سرنوشت چند میلیون نفر به آن ها بستگی دارد.
در این جلسه ابتدا »هیربد معصومی« در فرصت تعیین شده به ارائه راهکارهای خویش برای برون رفت 
از مشکلات متعدد کلان شهر کرج پرداخت و بعد از آن فرماندار کرج که کاندید تصدی سمت شهرداری 
شده بود، با حضور در صحن شورا برشی از برنامه های خویش و افق روشنی از چشم انداز پیش رو را به 

حضار ارائه کرد که شمه ای از آن را برای مخاطبین روزنامه »دنیای هوادار« فراهم کرده ایم. 

آگهی مزایده اموال غیر منقول - نوبت اول

»دنیای هوادار« از برنامه های راهبردی شهردار منتخب کرج رونمایی می کند

مبارزه با فساد و قانون مداری در اولویت
شفقی: مردم کرج رنجیده خاطر هستند؛ باید اعتمادشان را دوباره بازگردانیم
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پیروزی والیبال بانوان ایران
مقابل نایب قهرمان لیگ مجارستان

تیم ملی بانوان ایران بعد از کسب پیروزی در اولین دیدار خود 
در تورنمنت سلش پیتر مجارستان، در دومین دیدار نیز موفق به 

کسب پیروزی شد.
ایران ست اول را در رقابتی نزدیک با نتیجه ۲۵ بر ۲۳ حریف خود 
را شکست داد و در ست دوم نیز موفق شد ۲۵ بر ۱9 بر حریف 
غلبه کند. ست های سوم و چهارم اما متعلق به تیم مجارستانی 
بود که در این دیدار با ترکیب اصلی خود و استفاده از یک بازیکن 
کوبایی در زمین حاضر شد. حریف ایران با نتایج ۲۵ بر ۱8 و ۲۵ 

بر ۲۱ ایران را شکست داد تا  در ست پنجم  برنده مشخص شود.
والیبالیست های ایران در ست پنجم توانستند عملکرد بهتری داشته 
باشتد و با نتیجه ۱۵ بر ۱۲ حریف خود را از پیش رو برداشتند تا 
به این ترتیب در دومین دیدار خود نیز با برد از زمین خارج شوند.

خبر

بهتر بود الان 6 استقلالی به تیم ملی
دعوت  نمی شدند

فتحی: پرسپولیس سوار موج 
سوپرجام شد

استقلال  باشگاه  مدیرعامل 
بود  بهتر  که  دارد  اعتقاد 
شش بازیکن از استقلال در 
این برهه زمانی که این تیم 
با السد در لیگ قهرمانان آسیا 
تیم  اردوی  به  دارد  مسابقه 

ملی دعوت نمی شدند.
امیرحسین فتحی، مدیرعامل 
کرد:  اظهار  استقلال  باشگاه 
این که شش بازیکن از باشگاه 
ما به تیم   ملی دعوت می شوند، مایه خوشحالی است و نشان 
دهنده توانایی ها و پشتوانه باشگاه استقلال است اما بهتر بود در 
این برهه زمانی که استقلال یک بازی حساس با السد قطر در لیگ 
قهرمانان آسیا در پیش رو دارد، نام این شش بازیکن در لیست تیم  
 ملی می بود اما برای آماده سازی برای بازی با السد در اختیار کادر 
فنی استقلال قرار می گرفتند و در اردوی بعدی تیم   ملی به جمع 

ملی پوشان  اضافه می شدند.
مدیرعامل باشگاه استقلال در مورد بیانیه افتخاری، مدیرعامل 
سابق این تیم هم بیان  کرد: نمی خواهم صحبتی در این مورد 
داشته باشم. اهالی فوتبال از همه بهتر در این مورد قضاوت 
می کنند. این که می گویند مدیریت قبلی در ماجرای یازالده 
گومز تقصیر ندارند، صحیح نیست چرا که اگر آنها مقصر نبودند 
و اشتباهی صورت نگرفته بود، این بازیکن نمی توانست در مراجع 
قضایی بین المللی از باشگاه استقلال شکایت کند و شکایتش 

بررسی شود.
می کرد  تهران صحبت  رادیو  ورزشی«  »تهران  برنامه  با  که  او 
همچنان بر مواضع باشگاه استقلال در مورد  پیگیری ماجرای 
سوپرجام پافشاری کرد و گفت : باشگاه استقلال به رای کمیته  
انضباطی و استیناف اعتراض دارد و این موضوع را در مراجع 
بین المللی به صورت قطعی پیگیری می کند. از نظر ما این بازی 

باید تجدید شود.
که  این  به  توجه  با  پرسید  فتحی  از  برنامه  مجری  ادامه   در 
تاریخ برگزاری سوپرجام از سه ماه قبل مشخص شده بود، آیا 
درخواست استقلال چند روز قبل از بازی مبنی بر عدم حضور 
در مسابقه کمی غیر منطقی نبوده است؟ فتحی پاسخ داد: من 
آن زمان مدیر باشگاه نبودم اما باید این را بگویم که در همان 
تاریخی که شما می گویید، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در 
مصاحبه هایش صراحتا اعلام می کرد که باشگاه پرسپولیس هم 
آمادگی حضور در سوپرجام در تیر ماه را ندارد اما بعد از این 
که فدراسیون فوتبال با سازمان لیگ ماجرای ۳ بر صفر شدن 
نتیجه  بازی به سود پرسپولیس را پیش کشیدند، آنها هم سوار 
این موج شدند و اعلام کردند که ما برای بازی در سوپرجام 

آماده هستیم.

تغییر زمان دیدار پرسپولیس و 
نساجی مازندران

کمیته مسابقات سازمان لیگ از تغییر زمان دیدار پرسپولیس و 
نساجی مازندران خبر داد.

دیدار پرسپولیس و نساجی مازندران از هفته ششم لیگ برتر 
فوتبال روز چهارشنبه ۲۱ شهریورماه ساعت ۱8:۴۰ در ورزشگاه 
روز  این مسابقه  برگزاری  زمان  پیش تر  برگزار می شود.  آزادی 

جمعه ۲۳ شهریورماه اعلام شده بود.

وضعیت نامشخص تیم ملی بسکتبال 
در مسیر جام جهانی!

اردوی تیم ملی بسکتبال ایران با چند غایب آغاز شد و فدراسیون 
هنوز لیست نفرات دعوت شده به اردو را اعلام نکرده  است.

وضعیت نامشخص تیم ملی همچنان ادامه دارد. با اینکه اردوی 
ملی پوشان آغاز شده تا تیم ملی خودش را برای دیدار با فیلیپین و 
ژاپن در رقابت های انتخابی جام جهانی آماده کند فدراسیون هنوز 
اسامی نفرات دعوت شده به اردو را منتشر نکرده و وضعیت چند 

بازیکن نیز مشخص نیست.
اردوی تیم ملی با چند غایب آغاز شده  است که حامد حدادی، 
صمد نیکخواه بهرامی و ارسلان کاظمی اصلی ترین غایب ها بوده اند.

البته نیکخواه بهرامی به عنوان نماینده مهرام در جلسه هماهنگی 
لیگ برتر شرکت کرده  است.

با این حال وضعیت تیم ملی اصلا مشخص نیست. در شرایطی 
که فیبا اعلام کرده سرمربی تیم ملی ژاپن همه ستاره هایش از 
جمله بازیکن تبعه شده و بازیکن دو رگه خود را برای دیدار با 
ایران فراخوانده شایعه شده که حامد حدادی در دو بازی پیش 
رو تیم ملی را همراهی نمی کند چرا که به دلیل پارگی در کشاله 
ران نیاز به استراحت دارد. البته او هنوز درباره تصمیمش صحبتی 

نکرده  است.
صمد نیکخواه بهرامی هم که از یک تیم آمریکایی پیشنهاد دارد و 
به احتمال زیاد بعد از بازی با فیلیپین به آمریکا می رود و در دیدار 

با ژاپن همراه ملی پوشان نخواهد بود.

خبر

n   تحریریه: مهرداد فرشیدی - تیلدا حسینی - سونیا سهیلی
n  طراح و صفحه آرا: احمد شاهوند

n  چاپ و لیتوگرافی: نگار نقش
n  تیراژ: 7۰۰۰ نسخه    n توزیع:  نشرگستر
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بموجب پرونده کلاسه 966989 و دادنامه و اجرائیه صادره از شعبه 
۲۴ دادگاه عمومی کرج له: محمود آقا میرزائی علیه : فرشید حق 
دهقان محکوم علیه محکوم است به پرداخت ۱/89۳/۲۳۴/۴87 ریال 
و مبلغ 9۴/66۱/7۲۴ ریال نیم عشر دولتی. با توجه به اینکه اجرائیه 
به محکوم علیه ابلاغ گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم 
اقدام ننموده است بنا به درخواست محکوم له و به منظور استیفای 
محکوم به و هزینه های اجرایی یک باب مغازه متعلق به شخص ثالث 
فرشاد حق دهقان از سوی این اجرا توقیف و توسط کارشناس رسمی 
دادگستری کرج بشرح ذیل توصیف و ارزیابی شده و مقرر گردیده در 
مورخ ۱۳97/7/۱9 از ساعت 9 الی ۱۰ در محل اجرای احکام مدنی 
دادگستری کرج از طریق مزایده بفروش برسد. مزایده از قیمت طبق 
نظریه کارشناسی شروع می شود و به هر شخص حقیقی و حقوقی که 

بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد ده درصد وجه 
مزایده في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار 
اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی 
و صدور حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد در 
صورتیکه در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده 
وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید 
میگردد کلیه هزینه های نقل و انتقال به عهده محکوم علیه است که 
از محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین می توانند ظرف مدت 
یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند 
که در اینصورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده 
به نام خریدار منتقل نخواهد شد. ضمنا طالبین بشرکت در مزایده 
میتوانند ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع این اجراء از مال مورد 

مزایده بازدید نمایند. مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس 
بدین شرح است: در پاسخ به قرار کارشناسی شماره 966989 تاریخ 
۱۳97/۵/8 در خصوص تعیین تشریح و ارزیابی ملک قولنامه ای به 
استحضار عالی می رساند : اینجانب در مورخ ۱۳97/۵/9 به همراه آقای 
غلامرضا کوکبی از محل ملک بازدید نموده به استناد بازدید، بررسی 
وضعیت موجود، موقعیت محل و تصویر مدارک ارائه شده ، گزارش و 

نظریه را به شرح ذیل به استحضار آن مقام محترم عالی می رساند:
 ۱- آدرس ملک : کرج ، میانجاده ، حیدر آباد، خیابان فاضلی، روبروی 
بن بست ابراهیمی، پلاک ۵8 ، کارگاه تولید MDF دکو مد، واقع در 

محدوده منطقه 6 شهرداری کرج
۲- گزارش:

۲-۱- اسناد و مدارک: به استناد مبایعه نامه شماره ۲۲۰۲۱۳۳ تاریخ 

۱۳9۵/8/۱6 تهیه و تنظیم شده در مشاورین املاک فرشاد به شماره 
79۵۵ عبارت است از شش دانگ یک باب مغازه به مساحت 6۰ متر 
مربع همراه با بالکن ، برق و گاز مابین فروشنده خانم صدیقه تیکدری 
پایانکار،  است.  معامله شده  دهقان  فرشاد حق  آقای  و خریدار  نژاد 
مفاصاحساب شهرداری، آرای کمیسیون ماده صد بابت تعیین تکلیف 

ملک و مجوز فعالیت ارائه نگردید.
۲ - ۲ - وضعیت موجود: ملک قولنامه ای موصوف واقع در طبقه 
همکف سمت شرق یک ساختمان 6 طبقه با فعالیت کارگاه تولید 
کابینت MDF در مرحله بهره برداری با فعالیت کابینت دکو مد 
یک  دارای  داشت.  قرار  الاشاره  فوق  قولنامه  ذینفعان  استفاده  در 
چشمه سرویس بهداشتی معمولی بدون کاشت و سرامیک کف و 
بالکن معمولی بدون راه پله . اسکلت بتون، سقف تیرچه بلوک فاقد 

عملیات نازک کاری اعم از کف و دیوار و سقف. دارای کنتور برق و 
گاز مستقل و آب مشترک و درب ورودی فلزی قدیمی برابر تصاویر 

ذیل مشاهده شد.
۳- نظریه:  با توجه به مراتب گزارش فوق، شرایط وضعیت موجود ، 
موقعیت مکانی و زمانی، رعایت جمیع جهات و سایر عوامل مؤثر در 
موضوع، ارزش پایه مزایده تمامی شش دانگ ملک قولنامه ای موصوف 
با فعالیت کارگاه کابینت دکومد در صورتیکه جهت واگذاری هیچگونه 
گرفتن  نظر  در  بدون  باشد.  بلامعارض  و  باشد  نداشته  قانونی  منع 
تعهدات و دیون و سایر بدهی که ممکن است وجود داشته باشد مبلغ 
۱/۴۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال و سه دانگ آن 7۰ میلیون تومان برآورد و اعلام 

می گردد.   97/14137/ف
دادورز اجرای احکام مدنی دادگستری کرج - فروزنده 

آگهی مزایده اموال غیرمنقول - نوبت اول

تیم ملی؛ پایان و آغازی دیگر

همه چیز برای مسابقات قهرمانی 
جهان مهیاست

پوریا حمیدی - تیم ملی والیبال سومین مسابقه تدارکاتی خود را 
در تورنمنت اسلوونی باخت تا بدون پیروزی به استقبال مسابقات 
قهرمانی جهان برود که در بلغارستان کلید خورد. آخرین دیدار 
ملی پوشان با کانادا بود که مغلوب شدیم. ولی بدون سعید معروف 

خوب محک خوردیم.
با وجود اینکه باز هم در مهار سرویس های پرشی لغزیدیم، اما 
در مجموع مسابقه ای آموزنده و ارزنده بود. آنتیگا مربی فرانسوی 
تیم کانادا که تیم ساخته شده ای را از گلن هوک تحویل گرفته 
بود، سبک و شیوه بازی تیمش را متحول کرد و سرعتی ترین تیم 

تاریخ کانادا را تشکیل داده است.
 در تیم ایران اما سبک و سیاق بازی گروهی تغییری نکرد، اما به 
نظر می رسد محمد جواد معنوی نژاد در قطر قدرتی آن قدر خوب 
بازی کرد که ایگور را بر سر دو راهی انتخاب او و شریفی قرار دهد، 
معنوی نژاد که در لیگ ایتالیا خیلی پخته شده است در دفاع روی 
تور محکم بود و شاید همراه با میلاد عبادی پور بهترین دفاع کناری 

تیم ملی باشد.
سید موسوی نیز یک بازی استثنایی ارائه داد، وی را باید سیدی 
دانست که بر تارک تیم ایران می درخشد. برانگیختگی کم نظیری 
یاری ملی  به  امیدوارانه  نگاه  این  با  در وجود وی می جوشد، 
پوشانمان می رویم که دیگر نه کمبود بازی تدارکاتی دارند نه 

دغدغه مالی و چون فولاد آبدیده شده اند.

یادداشت

مسابقات مینی والیبال با هدف
کشف استعدادها برگزار شد

جشنواره زیبایی ها

جمشید حمیدی - جشنواره مینی والیبال که در خانه والیبال 
برگزار شد، حدود ۵۰۰ نونهال تهران و توابع را به بازی کشاند 
و همین تعداد والدین بچه نیز به تماشا نشسته بودند و علی 
رغم پراکندگی آموزشی استفاده های مالی در زمین دیده 
شدند و در ازدحام عجیب به وجود آمده یک افسوس در دل 

ها نقش بست.
اینکه چقدر از این نیروی عظیم انسانی در پایتخت و حتی کل 
کشور غافل مانده، این نادر حصاری مسئول جدید کمیته نونهالان، 
محمد تفرشی و ناصر آقازاده خیلی کوشیدند میزبانان خوبی باشند 

و خوب هم بودند ولی بی مایه فطیر است!
و مربی سازند قدیمی می گوید:  تفرشی معلم ورزش  محمد 
شرکت عدم کر بیش از ۱۵ میلیون تومان خرج مسابقات کردند 
لباس، غذا و هدایای بازیکنان شرکت کننده و حق داوری را بی 
دریغ دادند، دست دکتر محمد خانی، حاج مدرس نیا، معنوی 
هاشمی و حاج آقا خدایی درد نکند که قول داده اند، جشنواره 
های آتی را هم حمایت کنند و ما نیز می نویسیم که خط پایان 

مسابقات به نام نونهالان شهر ری ترسیم شد.
 در رده سنی8۴ تیم آکادمی سوم خرداد شهر ری با مربی گری 
وحید صالحی و در رده سنی8۵ تیم آموزش و پرورش ناحیه یک 

شهر ری قهرمان شدند.

یادداشت

میزان عظمت کوه ها در فلسفه کوهنوردی 
برای کشورها، به تعداد صعود های ناموفق 
کوهنورد است و رنج و مشقت رسیدن به 

قله کوهنوردها را می آزماید. 
بیست و دو بهمن ماه پنج سال پیش دست 
هایش برای نجات جانی قلاب آهنین شد. 
از  یکی  به  در صعود  متری،  سقوط ۳۰۰ 
قله های سرسخت کشور عزیزمان، امضای 
مرامنامه کوهنوردی، در دره مرگ بود و آن 
سال هم بر فراز قله آن کوه بلند ایستاد و هم 

فاتح قله انسانیت شد.
آن روز راویه جعفری نمی دانست روزی در 
فتح البروس شرایطی پیش خواهد آمد که او 
را نا امید خواهد کرد و آرزویی که سال ها در 

انتظارش مانده بود، به آرزوی محال نزدیک 
خواهد شد. دست تقدیر و چرخ روزگار می 
گردد به قول شیخ اجل تو نیکی میکنی و 
در دجله انداز/ که ایزد در بیابانت دهد باز. 
با این تفاوت که در روایت فتح البروس نه 
بیابانی و بود و نه دجله ای، هرچه بود برف 

بود و برف..!
راویه جعفری کوهنورد جوان منطقه ۱7 
روایتی شنیدنی را از کوهستان های روسیه 
بازگو می کند. حکایتی واقعی از مردی که 
در روزگار سنگ و آهن و فلز، پدرانه حامی 
سه بانوی ایرانی در فراسوی مرزها شد. فاتح 
البروس می گوید: صعود به البروس درس 
زندگی بود و یاد گرفتم در هر مکان و زمانی 
افرادی هستند که فرشته نجات باشند حتی 
تیم  راهنمای روسی  و  اگر گاید )مسئول 

کوهنوردی( نخواهد.
راویه جعفری در مرور خاطرات صعود به 
البروس، نجات دهنده ای را یاد می کند که 
تعصب و غیرت مثال زدنی اش یخ بندان 
کوهستان چِگت را برایش گرم و صمیمی 

کرد. صعود این کوهنورد جوان و دو تن از 
هم تیمی هایش به قله البروس به مدد و 

یاری پزشک ایرانی مقیم کانادا بود.
پزشکی که توانست با کمک ۱۵۰۰ دلاری 
و همراهی و همنوردی به سه بانوی ایرانی 
ای  قله  به  آرزوی صعود  کوهنوردی،  تیم 
شود  می  خوانده  البزر  خوانده  خواهر  که 
دوازده  از  متشکل  تیمی  برآورده سازد.  را 
ایران  پرچم  افراشتن  برای  که  کوهنورد 
عزیز از شهرهای زاهدان، شیراز و اصفهان 
و مناطق ۱7، ۱۰ تهران و همچنین سازمان 
ورزش با هزینه شخصی به روسیه سفر کرده 

بودند.
اما در ادامه سفر، پیوستن یک ایرانی مقیم 
کانادا به تیم کوهنوردی روایت جدیدی را 
در فتح البروس رقم زد. هم وطنی که اسباب 
کوهنوردی اش را در فرودگاه کانادا از دست 
داده بود با این حال خودش را برای فتح 

البروس به روسیه رسانده بود.
جعفری می گوید بداقبالی ها و اشتباهات 
گاید در سه روز متوالی مانع از انجام هدف 

و صعود ما شد و همه اندوخته مالی ما در 
آن سه روز تمام شد. اگر آشنایی و حمایت 
های مالی ۵۰۰ دلاری و حمایت های پدرانه 
دکتر حسن تاش نبود هرگز پرچم ایران به 

اهتزاز در نمی آمد.
او از متخصص قلبی می گوید که با دستی 
که بر اثر سانحه آسیب دیده بود، هر آنچه 
برای صعود دوباره برای رسیدن به البروس و 

بازگشت به تهران نیاز بود را مهیا کرد.
این بانوی ایرانی بیان کرد: دکتر حسن تاش 
به من آموخت که هنوز جوانمردی در خارج 
از مرزهای کشور، رنگ نباخته و ایرانی هر 
کجای دنیا باشد غیرت و تعصب را از یاد 

نخواهد برد.
کوهنورد جوان البرزی، در پایان از مشقت 
ها می گوید: بعد از انجام تمرین های دشوار 
و صعود به قله های آزادکوه، دماوند و...، در 
صعود به بلندترین قله اروپا، بعد از جدا شدن 
از تیم کوه نوردی با مسئولیت شخصی و 
حمایت های پزشکی ایرانی این افتخار را 

برای ایران قهرمان آفریدم.

کمک 500 دلاری فرشته نجات در صعود به البروس

رضا شاعری

خبر کوتاه اما پشت این خبر کوتاه بغض 
عمیقی نهفته است. بغضی که باید بانوان آن 
را فرو خورده و دم برنیاورند. خبر این بود: 
کشتی آلیش بانوان از حضور در مسابقات 
جهانی عشایری باز ماند. دلیل بازماندن هم 
مشکلات مالی و نبود ارز مبادله ای برای 
اعزام آنان عنوان شده است. مسئله ای که 
این روزها  نه تنها عرصه ورزش بلکه تبعات 
آن گریبان آحاد جامعه را نیز در بر گرفته و 
هرکس به نوبه از خود عواقب آن نگران است. 
به  توجه  با  و  کنونی  در شرایط  که  البته 
اوضاع اقتصادی کشور، ورزش هم گریز و 
گزیری از پیامدهای آن ندار  اما وقتی پای 
ورزش بانوان به میان می آید گویی ظلم 
مضاعفی است که به نیمه ضعیف تر جامعه 
معاونت  فرامرزیان  ژاله  شود.  می  تحمیل 

ورزش  وزارت  انسانی  توسعه  و  پشتیبانی 
و جوانان طی مصاحبه ای اعلام کرده که 
در حال حاضر و به واسطه شرایط خاص 
کشور امکان اختصاص ارز دولتی به ورزش 
محدود شده بنابراین تیم های اعزامی جز 
در مواقع ضروری از سفرهای برون مرزی 

اجتناب کنند. 
آلیش  تیم  حضور  که  است  درحالی  این 
بانوان در مسابقات جهانی ضروری و لازم 
بود. آنان نزدیک به دو ماه در اردوی آمادگی 
شرکت و طی یک سال گذشته در مسابقات 
تمرینات سختی شرکت کرده  و  انتخابی 
بودند. از طرفی همین بانوان به عنوان نایب 
قهرمان جهان قصد حضور در یک مسابقه 

رسمی را داشتند.
با این وضعیت جز اظهار تاسف و همدردی 
با اعضای تیمی که برای کسب افتخار و خود 
و کشور عازم مسابقات بودند، چه می توان 
کرد؟ چه کسی پاسخگوی تلاش های یک 
سال گذشته و سال های قبل آنان خواهد 
بود. اصلا چرا باید مشکلات ارزی ورزش، 
ابتدا گریبان بانوان را بگیرد؟ جمعی که در 
مقایسه با آقایان، همواره با مشکلات بیشتری 

برای حضور در ورزش روبرو هستند.
همان ها که علی رغم تعداد اندک توانستند 
مدال های ارزنده ای را از گردونه بازی های 
آسیایی کسب کنند. به یقین این ابتدای 
مشکلات اعزام تیم های ورزشی به مسابقات 
برون مرزی است و چه بسا به مرور نه تنها 
تیم های کشتی که قبلا ۵ سفر خارجی و 
اکنون حضور بانوانش از اعزام به رقابت های 
جهانی بازمانده اند بلکه دیگر رشته های 
مشکلات  با  نیز  ها  فدراسیون  و  ورزشی 
عدیده روبرو خواهند شد مگر اینکه فکری 

به حال ورزش شود.

انتقاد دوباره حسن محبی از فدراسیون 
کشتی

محمد حسن محبی طی مصاحبه ای بار 
دیگر شیوه مدیریت در فدراسیون کشتی 
را مورد نقد قرار داد. وی در این مصاحبه 
با اشاره به همزمانی ریاست فدراسیون و 
سرمربیگری تیم ملی توسط رسول خادم 
تلویحا این امر را توهین به مربیان کار آمد و 
کاربلد توصیف کرد. وی اگرچه ویژگی های 
را  فدراسیون  ریاست  مدیریتی  و  اخلاقی 

مورد تاکید قرارداده اما در عین حال خادم را 
به جهت فضای بسته موجود در فدراسیون، 
های  ویژگی  با  خاص  افراد  کارگیری  به 
خاص، دخالت در کلیه ارکان ریز و درشت 
غیرخودی  به  توجهی  بی  و  فدراسیون 
ها مورد نقد قرار داده با این وجود پا را از 
حیطه انصاف فراتر نگذاشته تلاش های وی، 
سلامت نفس و اهل کشتی بودنش را مورد 

ستایش قرار داده است.
 حسن محبی سال هاست موضعی مشابه 
در قبال فدراسیون و شخص رسول خادم 
دارد. در واقع فدراسیون کشتی به هر دلیل 
ممکن نتوانسته چهره شاخصی چون وی و 
جمعی دیگر از نامداران را جذب کند. به 
سخن دیگر اگر عده ای از موافقان ریز و 
درشت فدراسیون کارشناسان مستقل و نقد 
آنان را بر نمی تابند در رابطه با مواضع چهره 
هایی چون اکبر فلاح، محسن کاوه، محمد 
بنا، حسن محبی و جمعی دیگر حرفی برای 
گفتن ندارند. با تمام این احوال و از آنجایی 
که دور از انصاف است تلاش ها و زحمات 
رسول خادم و مجموعه بی ادعای فدراسیون 
را نادیده انگاشت یک بار دیگر باز می گردیم 
بر سر این مطلب که چرا تصمیم گیرنده 
اصلی فدراسیون با وجود اشراف به کم و 
کاستی ها و نقد منتقدین گامی در جهت 
همگرایی و همراهی با برنمی دارد؟ امری که 
خیلی دشوار نمی نماید و برخی از همین 
منتقدین و بزرگان را می توان با سعه صدر و 

درایت دور هم جمع کرد. 
از  چندانی  توقع  نامداران  این  از  بسیاری 
فدراسیون کشتی ندارند بلکه صرفا خواهان 
احترام و حفظ جایگاه هستند. جایگاهی که 
شاید نه به عمد بلکه به واسطه کم کاری 
از آنان دریغ شده است. حسن محبی علی 
رغم انتقاداتی که نسبت به فدراسیون دارد 
این حسن را نیز دارد که نقطه قوت را نیز 
باز می گوید. به سهولت هر چه تمام تر می 
شود او و امثالهم را گرد آتش کشتی نشاند 

به شرطی که اراده ای در کار باشد.

دامنه بحران ارز به ورزش کشیده شد

تیم آلیش بانوان از میدان جهانی باز ماند!

محمدرضا کاظمی


